
PROTOKÓŁ Nr XX/2016 
XX sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 25 lutego2016 r. 

 

Miejsce posiedzenia - sala nr 1 Ratusza Miasta. 

Czas trwania sesji - godz. 14
00

-18
30

 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło – 15 radnych. 

 

Ad. pkt 1.Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miasta -Waldemar Chochowski.  

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka zgłosiła następujące wnioski o zdjęcie uchwał z porządku 

obrad: 

pkt 5 e) projekt uchwały ustanowienia Stypendium Naukowego Miasta Dęblin im. Jana Pawła II 

oraz zasad, warunków i trybu przyznawania stypendium - uzasadniając, że projekt uchwały 

omawiany był na posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 23.02.2016 r. Komisje wniosły szereg 

zmian do regulaminu, które wpłynęły na treść uchwały. Uchwała wcześniej opiniowana była 

przez radców prawnych, natomiast zmiany zaproponowane przez komisje nie zostały 

zaopiniowane przez prawnika Uchwała wymaga wspólnego posiedzenia komisji. Burmistrz 

zaproponowała, aby projekt uchwały został ponownie opiniowany przez właściwą komisję 

pod kątem wiedzy radcy prawnego. 

pkt 5 n) projekt uchwały uchwalenia Statutu Miasta Dęblin uzasadniając, że komisja 

na posiedzeniu w dniu 23.02.2016 r. wnioskowały o odstąpienie od opiniowania projektu 

uchwały. Statut jest aktem ustanawiającym ustrój miasta w związku, z czym Burmistrz 

zaproponowała, aby projekt uchwały został ponownie rozpatrzony na dodatkowych 

posiedzeniach. Burmistrz przychyliła się do wniosku komisji. 

Radny Waldemar Warenica zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt: 

- rozpatrzenie sprawy likwidacji stanowiska Z-cy Kierownika OPS uzasadniając, że na Komisji 

Zdrowia i Problematyki Socjalnej były 2 wnioski. W związku z tym komisja chce, aby zostało to 

przegłosowane. 

Następnie przystąpiono do głosowania: 

wnioski Burmistrza o zdjęcie punktów z porządku obrad sesji: 

5 e) ustanowienia Stypendium Naukowego Miasta Dęblin im. Jana Pawła II oraz zasad, 

warunków i trybu przyznawania stypendium – 14 głosów „za” jednogłośnie. 

5 n) uchwalenia Statutu Miasta Dęblin - 14 głosów „za” jednogłośnie. 

wniosek Radnego Waldemara Warenicy o wprowadzenie punktu do porządku obrad sesji: 

- rozpatrzenie sprawy likwidacji stanowiska Z-cy Kierownika OPS – 10 głosów „za” przy 

5 głosach „wstrzymujących się”. 

Następnie Przewodniczący RM Waldemar Chochowski odczytał porządek sesji. 

 

Ad. pkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski. 

5. Projekty uchwał w sprawach:  

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2016 rok; 



 

Protokół Nr XX sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 25 lutego 2016 r. 

 

2 

b) wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności, 

wysokości stawek opłaty i zarządzenia jej poboru w drodze inkasa; 

c) udzielenia pomocy finansowej Gminie Ryki; 

d) udzielenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Ryki; 

e) nadania nazwy ulicy na terenie osiedla Młynki w Dęblinie, dotychczas wchodzącej w skład ulicy 

Okrzei; 

f) o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu ogólnego zagospodarowania 

przestrzennego miasta Dęblin; 

g) o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu ogólnego zagospodarowania 

przestrzennego miasta Dęblin; 

h) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Żdżary 

w Dęblinie; 

i) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Stadion 

w Dęblinie; 

j) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Mierzwiączka w Dęblinie; 

k) nabycia działki nr 2363/64 położonej w Dęblinie przy ul. Skarżyńskiego; 

l) wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy działek położonych w Dęblinie; 

6. Rozpatrzenie sprawy likwidacji stanowiska Z-cy kierownika OPS 

7. Informacja w sprawie funkcjonowania miejskiej komunikacji i zbiorowego transportu na terenie 

Miasta Dęblin. 

8. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

9. Zatwierdzenie protokołu z XIX sesji Rady Miasta. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza Miasta 

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar Chochowski – poinformował o swojej pracy 

między sesjami: 

Od czasu ostatniej sesji, która się odbyła 29.01.2016 r. podejmowałem następujące działania: 

04.02.2016 - uczestniczyłem w debacie w sprawie map zagrożeń zorganizowanej przez policję 

w świetlicy na osiedlu Staszica. 

12.02.2016 - w ramach Walentynkowego Wieczoru Artystycznego MDK uczestniczyłem 

w rozstrzygnięciu konkursu fotograficznego „Dęblińskie zdjęcie roku 2015” następnie odbył 

się Koncert piosenki poetyckiej. 

15.02.2016 – odbyło się posiedzenie Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisji 

Gospodarki Komunalnej w sprawie wniosków radnego powiatowego Włodzimierza Nowaka 

w sprawie zapory na rzece Wieprz i wykorzystania energii geotermalnej. 

15.02.2016 - uczestniczyłem w zebraniu mieszkańców osiedla Irena i Starówka. 

16.02.2016 – brałem udział w debacie zorganizowanej przez Komendę Powiatową Policji 

w sprawie map zagrożeń. 

18.02.2016 - odbyło się posiedzenie Komisji Samorządu i Porządku Publicznego, na którym 

odbył się podział środków dla Zarządów Osiedlowych. 

Przewodniczący Rady Miasta udzielił głosu Przewodniczącej Komisji Samorządu i Porządku 

Publicznego Reginie Rodzik: 

- radna odczytała podział środków dla zarządów osiedlowych na 2016 r. 

23.02.2016 – uczestniczyłem w posiedzeniu wszystkich komisji Rady Miasta, na których zostały 

omówione materiały na dzisiejszą sesję. 

Przewodniczący poinformował radnych o składaniu w terminie do dnia 30 kwietnia oświadczeń 

majątkowych. Oświadczenia należy wypełnić i złożyć w Biurze Rady Miasta. 
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Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka przedłożyła informację o swojej pracy w okresie między 

sesjami: 

04.02.2016 – odbyłam wizytę w Agencji Mienia Wojskowego O/Lublin w sprawie przejęcia 

działki z garażami blaszanymi na os. Lotnisko. Działki przy tzw. Kinie Garnizonowym Twierdza 

wraz z garażami przy ul. 15 PP Wilków, a także podjęliśmy rozmowy w sprawie dalszego 

postępowania cofnięcia darowizny działek w Stawach. 

05.02.2016 – uczestniczyłam w przysiędze wojskowej przed pomnikiem bohaterskim lotnikom. 

Była to przysięga żołnierzy 41 Bazy oraz CSiL. 

09.02.2016 – odbyłam wizytę w Zakładzie Energetycznym O/Lublin, celem zapoznania 

się z nowym dyrektorem generalnym panem Andrzejem Kuchciakiem. Ponowiliśmy wcześniej 

prowadzone rozmowy w sprawie inwestycji Zakładu Energetycznego koniecznych 

do wykonania na terenie miasta Dęblin : głównie ze wskazaniem os. Wiślana, dokończenie 

skablowania linii energetycznych w ul. Sochackiego, os. Jagiellońskie i innych. Efektem tych 

rozmów było pismo z PGE Dystrybucja S.A. O/Lublin, informujące, że Zakład Rejon 

Energetyczny Puławy podjął działania mające na celu przebudowę linii energetycznej niskiego 

napięcia z napowietrznej na kablową w mieście Dęblin. Przebudową zostanie objęty odcinek 

ul. Stężycka i ul. Os. Wiślana. W związku z tym, prośba Zakładu o podjęcie działań mających 

na celu budowę oświetlenia przy tych ulicach. 

10.02.2016 – odbyłam spotkanie ze Związkami Zawodowymi ZS Nr 3 w Dęblinie w sprawie 

oddziałów przedszkolnych w szkole. 

11.02.2016 – odbyłam spotkanie z Radą Przedsiębiorców oraz prelegentem z Urzędu 

Marszałkowskiego, który prowadził wykład dla przedsiębiorców w sprawie możliwości 

pozyskiwania środków finansowych dla regionalnych działań w zakresie działań gospodarczych. 

12.02.2016 – odbyło się zebranie z dyrektorami placówek oświatowych, również w sprawie 

oddziałów przedszkolnych w szkołach. 

12.02.2016 – uczestniczyłam w wieczorze walentynkowym połączonym z konkursem 

fotograficznym w MDK w Dęblinie. Tego samego dnia uczestniczyłam w koncercie 

charytatywnym dla „Damiana” w Puławach. 

15.02.2016 – odbyła się Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki 

Komunalnej. 

15.02.2016 – uczestniczyłam w zebraniu zarządów osiedli Irena i Starówka. 

16.02.2016 – w Urzędzie Miasta odbyła się debata zorganizowana przez Komendanta Policji 

w sprawie bezpieczeństwa i ustalenia mapy zagrożeń różnymi przestępstwami na terenie miasta 

Dęblin. 

17.02.2016 – uczestniczyłam w spotkaniu wójtów, burmistrzów z terenu woj. lubelskiego oraz 

Wojewodą Lubelskim w Radzyniu Podlaskim. 

18.02.2016 – uczestniczyłam w spotkaniu pt. „Czytanie książek dla uczestników półkolonii” 

zorganizowanych w Zespole Szkół Nr 4 w okresie ferii. Ta inicjatywa była realizowana 

na terenie miasta po raz pierwszy. Chciałabym podziękować Pani Agnieszce Pietruszewskiej, 

za taką inicjatywę. Dzieci przez cały tydzień miały dodatkowe zajęcia w okresie feryjnym 

w ZS Nr 4. Mam nadzieję, że będą te półkolonie kontynuowane. 

18.02.2016 – odbyła się Komisja Samorządu i Porządku Publicznego. 

19.02.2016 – odbyło się pożegnanie z przekazaniem obowiązków dowódcy 4 Skrzydła 

płk. Cezarego Wiśniewskiego. 

23.02.2016 – uczestniczyłam w spotkaniu wszystkich komisji Rady Miasta w sprawie 

zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję RM. 

 

Ad. pkt 4. Zapytania, interpelacje i wnioski. 

 

 radny Krzysztof Karbowski: 
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-  naprawa drogi rowerowej wzdłuż ul. Niepodległości i ul. Warszawskiej; 

-  naprawa okrawężnikowania zjazdu przy ul. Niepodległości i ul. Warszawska; 

-  uporządkowanie „wykładziny” na placu zabaw Muszkieterów; 

- odnowienie drewnianych elementów ławek parkowych na skwerze przy Placu Orląt 

Dęblińskich oraz północnej i południowej pierzei; 

- zlikwidować dzikie wysypisko przy ul. Składowej (skrzyżowanie ul. Składowej z przejazdem 

kolejowym) oraz przy ul. Rynek k/pawilonu PSS; 

- wyprostowanie słupów - przegląd i naprawa wszystkich znaków na terenie miasta; 

- ponumerowanie 2 słupów przy ul. Składowej, ul. Szpitalnej 6 słupów, ul. Spacerowej 

10 słupów; 

- naprawa oświetlenia ulicznego na słupach o numerach 47, 49, 51,53 przy ul. Składowej, 

ul. Warszawskiej (powtarzająca się numeracja na ul. Warszawskiej – wnioski radny przedłoży 

na piśmie); 

-  naprawa lampy ulicznej przy ul. Bajana 3/19; 

- naprawa słupków blokujących U-12C przy ul. PCK, ul. Rynek, ul. Lotników Polskich; 

ul. Warszawskiej - pourywane łańcuchy, bądź skradzione (naprzeciwko posesji 58,56); 

- zorganizować debatę dot. zagrożeń, jest to „daleko idący” wniosek, aby Zarządy Osiedlowe 

zorientowały się w swoich środowiskach oraz złożyły wnioski do Komisariatu Policji; 

- likwidacja „meliny” przy ul. PCK oraz przy dawnym Kinie Irena; 

- wprowadzić do budżetu budowę kanalizacji w tej części ul. Warszawskiej, co spowoduje, 

że Pan Głowienka zagospodaruje ten obiekt (obecnie jest to „zła wizytówka” w centrum miasta); 

- wystąpić do Nadzoru Budowlanego o naprawę dachu w budynku przy ul. Warszawskiej 58; 

- zamieścić na stronie internetowej miasta biogramy honorowych obywateli miasta; 

- w kwietniu przypada Dzień Pamięci Ofiar Katyńskich, natomiast w marcu „Żołnierzy 

Wyklętych”, powinno zostać uhonorowane w sposób ogólnomiejski, nad którym patronat 

objąłby Burmistrz. 

Radny prosił o sprostowanie artykułu w gazecie „Twój Głos” na jego temat. Pismo złoży 

na piśmie do Rady Miasta i redakcji. 

 radny Andrzej Banaś: 

- jakie działania zostały podjęte i jakie zapadły decyzje w sprawie rozwiązania problemu 

parkowania samochodów w os. Lotnisko przy WSOSP i w centrum miasta; 

- wyjaśnić sprawę bardzo znacznego wzrostu podatku od nieruchomości. Pomimo, że Rada 

Miasta nie zgodziła się na podwyżki stawek podatku i stawki zostały pozostawione na tym 

samym poziomie, co w roku 2015. Nakazy, które otrzymują mieszkańcy głównie właściciele 

prywatnych posesji dostali nakaz, że wzrostem 5 a nawet 10–krotnym i więcej wyższa 

niż w 2015 r; 

- płynąca rzeka Wieprz w bardzo dużym „tempie” zbliża się do wału. Mieszkańcy 

w szczególności os. Masowa obawiają się. Należałoby zorganizować spotkanie z Zarządem 

Melioracji i Zarządem Dróg Wodnych w sprawie przeglądu wałów poprzez zbadanie tego stanu 

i podjęcie właściwych kroków w celu zapobieżenia zagrożeniu powodziowemu naszego miasta; 

- w Tygodniku Powiśle w dniu 3 lutego zostało zamieszczone oświadczenie Pani Burmistrz. 

Radny nie zgadza się z oceną jego osoby oraz w jakim kontekście został przedstawiony. Radny 

zacytował; „lwią część zagarnął prowadzący obrady radny A. Banaś na remont ulicy Wiejskiej, 

inwestycji bez przygotowania (brak podziału działek prywatnych i przekazania ich pod drogę, 

brak kanalizacji, e.t.c.)”. Radny nie zgadza się z takim stwierdzeniem, gdyż są inwestycje 

w budżecie, na które przeznaczono znacznie większe środki niż na ul. Wiejską. Burmistrz sama 

sobie zaprzecza na tą nieprzygotowaną inwestycję, ponieważ zabezpieczyła środki finansowe 

w autopoprawce do budżetu miasta, tylko w mniejszej wysokości. Na sesji w grudniu 2015 roku 

poinformowała Radę Miasta, że dokumentacja jest wykonana i odebrana. Inwestycja ta jest 

budową ul. Sochackiego i radny uważa za najlepiej przygotowaną inwestycją do ogłoszenia 

w przetargu w 2016 r. na jej wykonanie. O kanalizacji w os. Masów pomimo składanych 

wniosków, Burmistrz nawet nie wspomniała przy budżecie. Podział działek przy tej inwestycji 

byłby na pewno potrzebny, gdyby mieszkańcy chcieli budowy „autostrady”. Postulatem 
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mieszkańców była modernizacja drogi, polegająca na utwardzeniu nawierzchni kostką żeby 

ludzie „nie grzęźli” w błocie w drodze do kościoła czy dzieci idące do szkoły. Tak powinna, 

zostać przyjęta dokumentacja chyba, że zaprojektowano cos niesamowitego typu autostrada. 

Gdyby Rada Miasta zgodziłaby się na modernizację drogi przez 3 lata, jak wnioskowała 

Burmistrz to inwestycja byłaby przygotowana. Radny uważa, że jest to „czysta hipokryzja” 

i manipulacja mająca na celu deprecjację radnego oraz wprowadzanie zamieszania i oszukanie 

mieszkańców. Radny poprosił o uzasadnienie, że inwestycja jest nieprzygotowana. Prosił 

o podanie numerów działek do podziału i poinformowanie, na jakim etapie jest budowa 

kanalizacji w osiedlu Masów, a przede wszystkim, kiedy będzie rozpoczęta realizacja 

tej inwestycji. 

 radna Regina Rodzik: 

- wnioskowała o wystąpienie do Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych o wykonanie 

studzienki chłonnej na skrzyżowaniu ulicy Ścibiora (przy bloku nr 1) z drogą łączącą z ulicą 

Rogowskiego. Skrzyżowanie znajduje się na działce Wyższej Szkoły Oficerskiej 

Sił Powietrznych i przy opadach deszczu zalewane jest wodą, która spływa z niedawno 

wykonanej drogi wzdłuż parku do Rektoratu uczelni i płynie aż do parkingu przy bloku nr 2 przy 

ul. Rogowskiego. Droga wzdłuż parku została podniesiona o około 20 cm w stosunku 

do skrzyżowania i pozostałych dróg, a wykonanie jej nie było uzgadniane z Urzędem. W czasie 

opadów deszczu powstaje tak duży strumień wody, że nie można przejść i strach jechać; 

- usunięcie dwóch nieczynnych słupów oświetleniowych znajdujących się na odcinku drogi 

łączącej ul. Ścibiora z ul. Rogowskiego. Jeden ze słupów jest ułamany i znajduje się w pobliżu 

bloku nr 1 przy ul. Ścibiora, drugi jest usytuowany na wprost działki gminnej nr 4080/67; 

- namalowanie pasów „przejście dla pieszych” na ulicy Rogowskiego pomiędzy blokiem 

nr 6 (ul.Rogowskiego) a blokiem nr 13 przynależnym do ulicy Ścibiora. Wniosek 

ten po raz pierwszy był składany w połowie ubiegłego roku; 

- uruchomienie słupa oświetleniowego przy ul. Rogowskiego na skrzyżowaniu z ulicą 

Kowalskiego przy sklepie „Ada”; 

- namalowanie kopert na ul. Ścibiora przed blokami nr 1, 3, 5, 9.  

O namalowanie kopert proszą mieszkańcy bloków w związku z zastawianiem wejścia 

do bloków. Bardzo duża ilość samochodów stawiana jest po obu stronach ulicy i tym samym 

zastawiane są wejścia do bloków. Jest to bardzo niebezpieczne przy przejeździe karetki lub 

straży. Jeden z mieszkańców – starszy pan opowiadał radnej, jak po jego żonę przyjechała 

karetka i ratownicy na noszach nieśli ją aż do skrzyżowania, bo samochody stały jeden 

za drugim i nie było możliwości przejścia z noszami. 

- jakie koszty zostały poniesione za wydanie informatora Urzędu Miasta, gdzie był drukowany, 

kto był jego redaktorem i kto za niego odpowiada.  

 radny Damian Skóra: 

- złożył podziękowanie za przeprowadzenie rozmów z WAM dot. przekazania terenów, 

na którym znajdują się garaże blaszane mieszkańców osiedla Lotnisko; 

- zgłosił nieświecące lampy przy ul. Kowalskiego nr 11,50,70; 

- usunięcie opon przy ul. Balonna (znajdujące się tam materiały są niebezpieczne); 

- zaproponował utworzenie grupy roboczej na czele z Burmistrzem. Grupa zajmowałaby 

się współpracą i działalnością Klubu Orlęta Dęblin. W składzie z prezesami Klubu Orlęta 

Dęblin, trenerzy, przedstawiciele Rady Miasta i przedstawiciele rodziców. W tej chwili radni 

informowani o działalności Klubu raz na kilka miesięcy w momencie, kiedy rozdzielane 

są fundusze. Grupa ta powinna spotykać się raz na 2, 3 miesiące i rozmawiać, co jest potrzebna, 

na co brakuje pieniędzy oraz wypracować wspólne stanowisko. Uchroni to przed 

nieporozumieniami. Polepszy funkcjonowanie Klubu oraz pozwoli na dialog między Klubem 

a Radą Miasta. Prezentowane hasło na stronach internetowych Klubu brzmi: „Razem po sukces”, 

radny przychyla się do hasła i proponuje współpracę. Współpracę wszystkich, którym zależy 

na sporcie w naszym mieście. 

 radna Renata Mikusek: 
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- postawienie znaku lustra na skrzyżowaniu ul. Żeromskiego z ul. Kościuszki – wniosek 

ten radna składała w ubiegłym roku i do chwili obecnej „nic się nie zadziało”; 

- wyrównanie z częściowym utwardzeniem drogi przy ul. Spokojnej; 

- w związku ze zmianą ustawy o oświacie radna wnioskowała, aby na sesję w miesiącu marcu 

przygotować informację o funkcjonowaniu sieci szkół podstawowych, przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych przy szkołach; 

- informację na temat funkcjonowania istniejących przedszkoli pod kątem ilości oddziałów 

z podziałem na wiek dzieci i możliwości przyjęcia do przedszkoli dzieci w wieku 3 lat – ostatnio 

do radnej dochodzą głosy, które potwierdziły się wśród mieszkańców w artykule „Twój Głos” 

o wszczęciu procedury zamykania oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych 

i zespołach szkół. Radna zwróciła się z pytaniem cyt: „Artykuł w gazecie brzmiał: Miasto chce 

zamykać dwie zerówki. Miasto, czyli kto? Rada nic o tym nie wie na dzień dzisiejszy 

dowiadujemy się z gazet albo od mieszkańców. Po drugie Pani Burmistrz w informacji o swoich 

działania dotychczasowych między sesjami, poinformowała nas, że 12 lutego odbyła spotkanie, 

że związkami nauczycieli Zespołu Szkół nr 3. W związku z tym moje pytanie, prosiłabym 

o informacją jak przebiegało to spotkanie i jakie były wnioski nauczycieli odnośnie 

tej procedury”; 

- kiedy ostatecznie ma zapaść decyzja o zamknięciu przyszkolnych oddziałów przedszkolnych 

oraz kto taką decyzję podejmie; 

- zaproponowała spotkanie z rodzicami oraz Burmistrzem dzieci oddziałów przedszkolnych przy 

szkołach oraz dzieci kl. I umożliwiając udział wszystkim radnym Rady Miasta w tych 

spotkaniach. 

 radna Krystyna Mikusek: 

- czy została zakończona dokumentacja budowy dróg w osiedlu Jagiellońskie?; 

- szybką naprawę dróg przy ul. Królowej Jadwigi i ul. Królewskiej (na drogach tych można ulec 

wypadkowi), radna prosiła o uzupełnienie „dziur”, bądź wyłączenie z ruchu tych odcinków dróg 

oraz o przyjazd Burmistrza i obejrzenia tych ulic; 

- propozycją mieszkańców jest, aby e-mka odjeżdżała z osiedla Jagiellońskie w godz. 7
40

, 8
30

 

oraz przyjeżdżała 14
00

,15
30

. 

 radny Mariusz Ceglarski: 

-przychylił się do podziękowań złożonych przez radnego Damiana Skórę, również podziękował 

za negocjacje z(WAM-garaże blaszane); 

- podziękował Pani Prezes MZGK Sp. z o.o. za zabranie choinek po świętach w terminie; 

- zgłosił ubytki w jezdni po zimie skrzyżowanie ul. Kowalskiego/ul. Urbanowicza; 

- wyrównanie zapadniętego asfaltu po prawej stronie – ul. Spacerowa; 

- posprzątać działkę gminną tzw. „Gorkę” od strony Lotniska pasa startowego, rejon Przedszkola 

nr 4 i Zespół Szkół Nr 4; 

- oczyścić studzienki burzowe – ul. Urbanowicza w stronę ul. Trapezowej; 

- przeprowadzić negocjacje z zarządcą drogi w sprawie „kałuży” i „dziur” przy ul. Szpitalnej 

oraz uzupełnić ubytki. 

 radny Waldemar Warenica: 

- również prosił o zajęcie stanowiska w sprawie „kałuży” przy ul. Szpitalnej, (zalane jest wodą 

i nie widać głębokości tych „dziur” – dodał radny). 

 radny Sławomir Chomżyński: 

- wystąpić z wnioskiem do zarządzających działką 4054/59 o podjęcie czynności porządkowych 

na tej działce, położonej w sąsiedztwie osiedla 15 Pułku Piechoty Wilków i dawnego Klubu 

Garnizonowego. 

 radny Henryk Wiejak: 

- podziękował za przekazaną informację dot. linii energetycznej przy ul. Stężyckiej 

i ul. Wiślanej; 

- podziękował za otrzymanie pisemnej odpowiedzi na 36 złożonych wniosków; 
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- zaproponował, aby rozważyć przekształcenie 1 Dęblińskiego Batalionu Drogowo-Mostowego 

im. Romualda Traugutta w 1 Dębliński Pułk Drogowo-Mostowy im. Romualda Traugutta; 

- podjąć działania w celu usunięcie piachu z ulic i chodników miasta; 

- podjąć działania w celu przywrócenia do pełnienia obowiązków służbowych P. Magdaleny 

Trych. Uzasadniając, że w czasie pełnienia dotychczasowych obowiązków realizowała wiele 

zadań: m.in. Zespół Interdyscyplinarny, prowadzenie procedur miejskich kart, działanie 

profilaktyczne zakwalifikowania ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie i inne. Matka 

samotnie wychowującą dziecko. Radny zaproponował załatwienie tej sprawy we własnym 

gronie, żeby nie zajmował się Sąd, nie zajmował się Urząd Wojewódzki, Sejm, Senat, 

czy telewizja „info”. 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Michalinów Maciej Jakubik: 

- zapytał o wykup gruntu pod drogi przy os. Wiślana 2; 

- zgłosił „zastoinę wodną” przy spalonym domu (skrzyżowanie ul. Okrzei, ul. Michalinowska); 

- naprawę oberwanego słupa - skrzyżowanie ul. Okrzei/ul. Michalinowska; 

- podział w Internecie mapy Dęblina na dzielnice; 

- osiedle młynki - degradacja jezdni na drodze rowerowej jadąc w stronę Stężycy (między 

słupkami 1/00 i 1/100); 

- poprawienie stanu nawierzchni przy ul. Cichej. 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Mierzwiączka Dariusz Wojdat: 

- zgłosił „dziury” w jezdni przy skrzyżowaniu ul. Polnej/ul. 1 Maja (jadąc od dawnego 

Miejskiego Domu Kultury); 

- zgłosił „zapadlisko” znajdujące się w jezdni (ul. Polna/ul Chabrowa); 

- zarówno Przewodniczący Osiedla jak i mieszkańcy nie życzą sobie, żeby pieniądze 

przekazywane przez Radę Miasta na osiedle nazywać „ochłapami”, bo to nie wypada również 

ze strony Pani Burmistrz. To nie jest jakaś łaska, to są pieniądze na poprawę warunków 

„bytowania” mieszkańców. Prosił o nie używanie takiego „języka”, ponieważ mieszkańcy mogą 

poczuć się „urażeni”. A takie słowa w swoim „słynnym oświadczeniu” Pani Burmistrz 

przytoczyła; 

- sprawa dot. oświadczenia Burmistrza – nie życzy sobie, żeby Burmistrz wymieniała nazwisko 

Przewodniczącego Zarządu Osiedla. cyt:, „ Z kim ja rozmawiam, komu ewentualnie doradzam 

to jest tylko i wyłącznie moja sprawa, bądź grupy ludzi, którzy chcą tego słuchać. Ja przecież 

za to pieniędzy nie biorę, to jest dobra wola. Natomiast nikt nie wnika, czy pani ma doradcę, 

ile mu za to płaci. Także bardzo proszę również, żeby to wzięła Pani pod głęboką…., 

głęboką…., bardzo głęboką rozwagę”. 

 Radny Krzysztof Karbowski 

- zdegradowana część miejska ul. Szpitalnej, busy jadące z Lotniska niszczą ją codziennie; 

- kolejna ilość drzew została pozbawiona bądź zniszczona opalikowaniem dot. ul. Okólnej. 

 Przewodnicząca Zarządu Osiedla 15 PP Wilków Urszula Czarnecka: 

- dlaczego podatek gruntowy płatny jest w I racie a nie w ratach? 

 Radny Waldemar Chochowski: 

- w związku z trwającą budową bloku mieszkalnego wielorodzinnego przy os. Staszica, 

mieszkańcy proszą o to, aby poprawić tam bezpieczeństwo osób, które korzystają z jezdni 

i chodnika. Mimo, tego że jest tam zakaz postoju obowiązujący na dzień dzisiejszy, zatrzymują 

się tam samochody i zasłaniają wyjazd z osiedla. Dzieci idące do szkoły tą drogą narażone 

są na niebezpieczeństwo. Zostały zamontowane znaki drogowego i kolejne znaki są dostawiane 

na istniejących słupach. Radny zaproponował, aby znaki były wysoko umieszczane 

(jak na os. Mierzwiączka ok. 4 m). Na osiedlu Staszica znaki oznaczające przejazd kolejowy, 

przez który nic nie jeździ są na wysokości 1 m gdzie na przejściu dla pieszych zostaje 0,5m. 

- odczytał stanowisko Klubu Radnych Razem dla Dęblina: 

W Internecie oraz niektórej prasie lokalnej zostało opublikowane i zamieszczone 

Oświadczenie Burmistrz Miasta Dęblin Beaty Siedleckiej odnośnie przebiegu sesji budżetowej. 

Od osoby na takim stanowisku mieszkańcy oczekują innego styl wypowiedzi. Określenia pani 
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Siedleckiej wzięte z jej „Oświadczenia” min.: „hucpa”, „gest Kozakiewicza”, „ochłap”, „budżet 

został rozdrapany”, „radny sprzedał się ” oraz błędy ortograficzne nie przystoją Burmistrzowi 

Miasta Dęblin a tak się pod nim podpisuje. Wydawałoby się, że prawnik powinien umieć 

się wypowiadać zgodnie z zasadami etyki zawodowej i dobrymi obyczajami. Każdy radca 

prawny tym bardziej Burmistrz z wykształceniem prawniczym ma obowiązek unikania 

konfliktów i jest obowiązany dbać o godność zawodu nie tylko przy wykonywaniu czynności 

zawodowych, ale również w działalności publicznej i w życiu prywatnym a także wszystkich 

traktować z szacunkiem, zachować umiar i takt w swoich wypowiedziach oraz powściągliwość 

w okazywaniu osobistego stosunku do stron i organu, któremu podlega a takim jest w tym 

przypadku Rada Miasta Dęblin. Styl wypowiedzi Burmistrz Siedleckiej w „Oświadczeniu …” 

daleko odbiega od stylu wypowiedzi radnych na sesji budżetowej. Język, jakim posługuje 

się Burmistrz Siedlecka w przeciwieństwie do Rady Miasta to język nienawiści, osobistej 

zemsty, język jątrzenia i skłócania społeczności Dęblina.  

W związku z tym mieszkańcom należy się wyjaśnienie tych „sensacyjnych” doniesień 

z obrad Rady Miasta. Sesja przebiegła w sposób prawidłowy, zgodny z zapisami Statutu Miasta 

i uchwały dotyczącej procedury uchwalania budżetu, które pani Siedlecka powinna znać. 

Dziwną się wydaje sytuacja, kiedy prawnik Burmistrz myli pojęcia i role podstawowych 

organów w gminie: Rady Miasta Dęblin - organu stanowiącego i kontrolnego i Burmistrza 

Miasta Dęblin – organu wykonawczego. To radni są uprawnieni z racji sprawowanego mandatu 

do krytyki Burmistrza, organu wykonującego uchwały Rady Miasta a nigdy odwrotnie. 

Nie licuje to jeszcze raz należy podkreślić z zasadami etyki i godności zawodu prawnika oraz 

z zapisami statutu Miasta Dęblin i regulaminu działania Rady Miasta Dęblin, do którego 

zobowiązany jest stosować się każdy włodarz Dęblina. Należy wyraźnie podkreślić, że Rada 

Miasta uchwala budżet a Burmistrz go wykonuje. Burmistrz tworzy projekt uchwały budżetowej, 

nad którym następnie pracują radni i ich obowiązkiem jest stworzenie takiego dokumentu, który 

będzie uwzględniał oczekiwania mieszkańców. Radni, jako reprezentanci swoich osiedli składali 

do 15.10.2015 r. wnioski do budżetu. Niestety żaden z wniosków radnych z Klubu „Razem 

dla Dęblina” zgłoszonych do projektu uchwały budżetowej nie został pozytywnie zaopiniowany 

przez panią Burmistrz. W projekcie uchwały i autopoprawce do niej znalazły odzwierciedlenie 

tylko własne pomysły pani Siedleckiej i jej grona doradców a nie rzeczywiste oczekiwania 

mieszkańców naszego miasta. 

Pani burmistrz pisze w Oświadczeniu: cyt. „…każdy radny klubu dostał „ochłap” 

za podniesienie ręki…”- dziwne, że przedsięwzięcia pani Siedleckiej to działania inwestycyjne 

a ważne sprawy osiedli, które chcą realizować radni to „ochłapy”. 

Pani burmistrz pisze: cyt. „..lwią część zagarnął prowadzący obrady radny A. Banaś 

na remont ulicy Wiejskiej, inwestycji bez przygotowania (brak podziału działek prywatnych 

i przekazania ich pod drogę, brak kanalizacji, e.t.c.)”. Pani Siedlecka sama sobie zaprzecza, 

na tą „nieprzygotowaną” wg niej inwestycję sama zabezpieczyła środki finansowe 

w autopoprawce do budżetu miasta tylko, że w mniejszej wysokości. Na sesji w grudniu 2015 r. 

poinformowała Radę Miasta, że dokumentacja jest wykonana i odebrana. Inwestycja ta jest wraz 

z budową ul. Sochackiego jest najlepiej przygotowaną inwestycją do ogłoszenia przetargu 

w 2016 r. na w jej wykonanie. O kanalizacji w osiedlu Masów, pomimo składanych wniosków, 

pani Burmistrz nawet nie wspomniała przy budżecie. Podział działek przy tej inwestycji byłby 

na pewno potrzebny, gdyby mieszkańcy chcieli budowy autostrady. Postulatem mieszkańców 

była modernizacja drogi, polegająca na utwardzeniu nawierzchni kostką, żeby ludzie nie grzęźli 

w błocie w drodze do kościoła czy dzieci idąc do szkoły. I tak powinna wyglądać przyjęta 

dokumentacja chyba, że zaprojektowano autostradę. Gdyby Rada zgodziła się na modernizację 

tej drogi przez 3 lata, jak wnioskowała pani Burmistrz, to inwestycja byłaby przygotowana? 

Jest to czysta hipokryzja i manipulacja mająca na celu deprecjację radnego oraz wprowadzenie 

zamieszania i oszukanie mieszkańców. 

Pani burmistrz pisze: cyt. „Radny J. Sobiech otrzymał  środki na nakładkę na ulicy 

Środkowej (bezpodbudowy i krawężników a także kanalizacji)”.  
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Radny Jerzy Sobiech na posiedzeniu komisji i sesji nie mówił, że nie chce montażu 

krawężników i tłumaczył pani Siedleckiej, że kanalizację w odległej przyszłości można 

poprowadzić w istniejącym pasie zieleni. Nie wykonanie nakładki tej drogi może spowodować 

całkowite jej zniszczenie w najbliższych latach.  

Pani burmistrz pisze cyt. „Radny D. Skóra „pocieszył się” remontem części chodników 

na  ul. Kowalskiego, chociaż o remont w pierwszej kolejności prosiłby się chodnik przy 

ul. Ścibiora, nie mówiąc już o tym, że gospodarność i rozsądek nakazywałaby przekazać 

te pieniądze w tym roku na kompleksowe zakończenie zadania modernizacja parkingu i drogi 

dojazdowej do Miejskiego Przedszkola Nr 4 na Oś. Lotnisko, gdzie większość mieszkańców 

przyprowadza i przywozi swoje dzieci”. 

Tak się składa, że p. Siedlecka nie zamierzała realizować remontu chodnika przy ul. Ścibiora, 

mimo wniosku radnej R. Rodzik i obietnic mieszkańcom – nie umieściła go w projekcie. 

„Gospodarność” pani burmistrz i „troska” o dzieci z osiedla Lotnisko kazała jej zadanie 

modernizacji parkingu i drogi dojazdowej do Przedszkola nr 4 rozłożyć na trzy lata i przekazanie 

pieniędzy z remontu chodnika ul. Kowalskiego nie zakończyłoby zadania, bo jest to tylko ¼ 

całości kosztów.  

Pani burmistrz pisze: cyt. „Radna K. Mikusek z Oś. Jagiellońskie podniosła rękę 

za siłownię plenerową…”. 

Kto był na placu zabaw i boisku os. Jagiellońskiego wie, jakie tam są potrzeby. Przeznaczanie 

kwoty tylko 15 tys. jak chciała p. Siedlecka nie załatwiłoby sprawy siłowni. Przedstawiany przez 

nią plan uzbierania drugiej połowy wśród mieszkańców osiedla jest mało realny i stwarzałby 

precedens. Dlaczego jedni muszą dokładać ze swoich własnych pieniędzy, a inni mają wszystko 

realizowane ze środków budżetowych. 

Pani burmistrz pisze: cyt. „…a radna R. Mikusek z Michalinowa za placem zabaw, który 

planuje wybudować na nieswoim gruncie”. 

Radna Renata Mikusek wnioskowała o wykup nieruchomości, na których obecnie są kontenery 

świetlicy osiedlowej i planuje budowę placu zabaw. Na tych nieruchomościach planowana jest 

budowa pompowni ścieków, a więc teren i tak jest potrzebny miastu. 

Pani burmistrz pisze: cyt. „Radny S. Chomżyński postanowił „sprzedać się” za kilka 

miejsc parkingowych przy ul.15 PP Wilków, nie myśląc o tym, że jego mieszkańcy liczyliby 

zapewne na remont całej ulicy wraz z zatokami parkingowymi”. 

Radny Sławomir Chomżyński chce przy wyremontowanej prawie w całości w 2013r. ul.15 PP 

Wilków biegnącej przez nowe osiedle wykonać nowe nawierzchnie w zatokach parkingowych.  

Za zabezpieczone pieniądze można wykonać nie kilka a blisko sto miejsc parkingowych. Pani 

Siedlecka wypowiadając się w kwestii istniejącej infrastruktury powinna wiedzieć, w jakim jest 

ona obecnie stanie.  

Pani burmistrz pisze: cyt. „Radni W. Warenica i H. Wiejak, chociaż mieli w projekcie 

budżetu burmistrza zapewnione środki na wykonanie parkingów w ulicy Wiślanej to postanowili 

przyłączyć się do klubowego głosowania za dodatkowe dwie zabawki na placu zabaw. 

Radni z osiedla Wiślana mają prawo zabiegać o remont mocno wyeksploatowanego placu 

zabaw, a zabezpieczona na parkingi kwota przez p. burmistrz była niewystarczająca.  

Pani burmistrz pisze: cyt. „Wreszcie przewodniczący Rady Miasta/ przewodniczący 

klubu Razem dla Dęblina (niewiadomo, co ważniejsze) radny W. Chochowski przydzielił sobie 

siłownię plenerową na i tak dobrze doposażonym obiekcie „Orlika” przy ZSO  w Dęblinie, 

nawiasem mówiąc droższą o 30% od pozostałych tego typu obiektów, które już funkcjonują 

w mieście od zeszłego roku”. 

Radny Waldemar Chochowski głosował za wykonaniem siłowni plenerowej na terenie 

sportowym ZSO z tego powodu, że jest to obiekt wykorzystywany w pełni od godziny 5 rano 

do 23 w nocy przez mieszkańców miasta i w czasie zajęć szkolnych przez uczniów. Wiele 

trenujących na tym obiekcie osób zwracało się z wnioskami o wykonanie siłowni plenerowej 

wyposażonej w pełną infrastrukturę, a taka kosztuje około 40 tysięcy. 

Pani burmistrz pisze: cyt. „Radni klubu Razem dla Dęblina zignorowali ważne zadanie 

jakim jest dokończenie ulicy Wiatracznej jako końcowy etap rewitalizacji centrum miasta”.  
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Zadanie remontu ulicy Wiatracznej nie było umieszczone w rewitalizacji centrum miasta. Może 

to burmistrz wyjaśni mieszkańcom, jakim cudem odgałęzienia ulicy Wiatracznej nie zostały 

zrealizowane, mimo, że ogłoszony przetarg je zawierał. Pisze przecież o tym w wydanym 

ostatnio „Informatorze Urzędu Miasta”. Kto i dlaczego usunął te fragmenty ulicy 

z zatwierdzonej przez radnych w 2015 roku inwestycji? 

Pani burmistrz pisze: cyt. „Zdjęli środki na projekt kanalizacji sanitarnej 

w ul. Warszawskiej, gdzie mieszkańcy do tej pory nie mogą doczekać się tej zdobyczy 

cywilizacji”. 

Omawiany projekt nieskanalizowanej w całości ulicy Warszawskiej tak naprawdę miał dotyczyć 

ul. Wąskiej na odcinku od parkingu za UM do nieczynnego kina Irena. Zabudowy 

mieszkaniowej przy tej ulicy nie ma, istnieje na drugim końcu działek od strony 

ul. Warszawskiej a to ponad 100 m., Kogo będzie stać na doprowadzenie jej do budynków? Już 

jeden zapłacony i niezrealizowany z braku środków finansowych projekt tej kanalizacji stracił 

ważność. 

Pani burmistrz pisze: cyt. „Wreszcie zabrano z projektu budżetu burmistrza znaczne 

środki finansowe na remont trybun na stadionie miejskim i uruchomienie obiektu sportowego, 

w którym znalazłyby się prawdziwe natryski, szatnie i pokoje sędziowskiego”.  

To burmistrz zaproponowała w autopoprawce do budżetu zdjęcie środków z budowy pawilonu 

sportowego na stadionie miejskim w wysokości 650 tys. Radni uważają, że remont trybun może 

zaczekać - zniszczyli je przecież kibice i tylko oni z nich korzystają. Zaplanowane 200 tys. 

ma wystarczyć na obiekt sportowy (ciężko burmistrzowi użyć słowa kontenery) z prawdziwymi 

natryskami, szatniami i pokojem sędziowskim. Takie zaplecze socjalne jest na tą chwilę 

niezbędne, aby mogły rozgrywać się tam mecze. 

Pani burmistrz pisze: cyt. „Rzeczony Klub nie omieszkał zabrać zaplanowane środki 

finansowe na konieczny remont Urzędu w związku z awarią hydrauliczną, jaka miała miejsce 

w grudniu 2015r. i jednocześnie uszczuplił środki na bieżące utrzymanie Urzędu wskazując, 

że należy je przeznaczyć na regulację wynagrodzeń pracowników”. 

Budynek Urzędu Miasta jest ubezpieczony w związku, z czym remont zostanie pokryty 

z pieniędzy zewnętrznych. Pani burmistrz zamierzała dokonać podwyżki wynagrodzeń 

pracowników UM z pieniędzy inwestycyjnych, z których połowa jest planowana z zaciągniętego 

kredytu. Czy to jest gospodarne działanie? Radni Klubu zdecydowali, że jeśli pracownicy chcą 

podwyżki to można to zrobić tylko z „rzeczówki” UM, która jest mocno przeszacowana. 

  Pani burmistrz przeszkadza, że nad wnioskami do budżetu pracowali Stanisław 

Włodarczyk i Dariusz Wojdat.  Klub nigdy nie ukrywał, że jest otwarty i chętnie korzysta 

z doświadczenia innych osób. Nikt nie ma monopolu na wiedzę, dlatego korzystamy z uwag 

i wniosków mieszkańców naszego miasta, a do takich należą obecny Wicestarosta Stanisław 

Włodarczyk i były Burmistrz Dariusz Wojdat.  

Przewodniczący Klubu Radnych „RAZEM DLA DĘBLINA” 

Waldemar Chochowski 

 

- radny Waldemar Chochowski odczytał list otwarty: 

 

Szanowny Zespole Redakcyjny gazety powiatu ryckiego „Twój Głos”! 

Zwracamy się do Państwa z wnioskiem o obiektywne opisywanie w Waszej gazecie 

działań Klubu Radnych „RAZEM DLA DĘBLINA” działającym w Radzie Miasta Dęblin. 

Przedstawiony w artykule „„Razem dla Dęblina” przeforsowało swój budżet” numer 5 z 5 lutego 

2016r. przebieg sesji budżetowej nie był taki jak zostało to skomentowane w nim przez Beatę 

Siedlecką Burmistrza Dęblina i opisane przez redaktora Tomasza Mikuska. Jeśli chce się napisać 

obiektywny i bezstronny artykuł, a chyba tak w zamierzeniach ma wyglądać „Twój Głos” 

powinno zasięgnąć się informacji także z drugiej strony.  

Sesja przebiegła w sposób prawidłowy, zgodny z zapisami Statutu Miasta i uchwały 

dotyczącej procedury uchwalania budżetu, które pani Siedlecka powinna znać. Dziwną 

się wydaje sytuacja, kiedy prawnik Burmistrz myli pojęcia i role podstawowych organów 
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w gminie: Rady Miasta Dęblin- organu stanowiącego i kontrolnego i Burmistrza Miasta Dęblin – 

organu wykonawczego. To radni są uprawnieni z racji sprawowanego mandatu do krytyki 

Burmistrza, organu wykonującego uchwały Rady Miasta a nigdy odwrotnie. Nie licuje 

to z zasadami etyki i godności zawodu prawnika oraz z zapisami statutu Miasta Dęblin 

i regulaminu działania Rady Miasta Dęblin, do którego zobowiązany jest stosować się każdy 

włodarz Dęblina. Należy wyraźnie podkreślić, że Rada Miasta uchwala budżet a Burmistrz 

go wykonuje. Burmistrz tworzy projekt uchwały budżetowej, nad którym następnie pracują radni 

i ich obowiązkiem jest stworzenie takiego dokumentu, który będzie uwzględniał oczekiwania 

mieszkańców. Radni, jako reprezentanci swoich osiedli składali do 15.10.2015r. wnioski 

do budżetu. Niestety żaden z wniosków radnych z Klubu „Razem dla Dęblina” zgłoszonych 

do projektu uchwały budżetowej nie został pozytywnie zaopiniowany przez panią Burmistrz. 

W projekcie uchwały i autopoprawce do niej znalazły odzwierciedlenie tylko własne pomysły 

pani Siedleckiej i jej grona doradców a nie rzeczywiste oczekiwania mieszkańców naszego 

miasta. 

Klub nigdy nie ukrywał, że jest otwarty i chętnie korzysta z doświadczenia innych osób. 

Nikt nie ma monopolu na wiedzę, dlatego korzystamy z uwag i wniosków mieszkańców naszego 

miasta, a do takich należą obecny Wicestarosta Stanisław Włodarczyk i były Burmistrz Dariusz 

Wojdat.  

Nikt nie „marginalizował” projektu budżetu burmistrza, nie zostało zmienione 

z pierwotnej wersji 95% zaplanowanych wydatków. Radni z Klubu mieli inną koncepcję 

wydatkowania pieniędzy zdjętych w autopoprawce przez panią Siedlecką z jednej inwestycji - 

budowy pawilonu sportowego na stadionie miejskim.  

Nie przygotowana wg niej inwestycja na Masowie, posiada wykonaną w 2015 r. 

dokumentację, zgodnie z którą jej realizacja nie wymaga pozyskania żadnych działek. Sama 

sobie zaprzecza bo przecież chciała ją zrealizować w 1/3 w 2016r., co zapisała w autopoprawce. 

Pieniądze z budowy pawilonu sportowego zdjęła pani burmistrz, Klub pozostawił 200 tys. 

na pawilon, w którym mają się znajdować nowe natryski, szatnie i pokoje sędziów. 

Nie chcieliśmy dać tak jak chciała ona kolejnych 250 tys. na remont trybun, które zostały 

zdewastowane przez pseudokibiców.  

Zadanie remontu ulicy Wiatracznej nie było umieszczone w rewitalizacji centrum miasta. 

Może to burmistrz wyjaśni mieszkańcom, jakim cudem odgałęzienia ulicy Wiatracznej 

nie zostały zrealizowane mimo, że ogłoszony przetarg je zawierał. Pisze przecież o tym 

w wydanym ostatnio „Informatorze Urzędu Miasta”. Kto i dlaczego usunął te fragmenty ulicy 

z zatwierdzonej przez radnych w 2015 roku inwestycji?  

Projekt nieskanalizowanej w całości ulicy Warszawskiej tak naprawdę miał dotyczyć 

ul. Wąskiej na odcinku od parkingu za UM do nieczynnego kina Irena. Zabudowy 

mieszkaniowej przy tej ulicy nie ma, istnieje na drugim końcu działek od strony 

ul. Warszawskiej a to ponad 100 m, kogo będzie stać na doprowadzenie jej do budynków.   

Nieprawdą jest informacja zawarta w artykule, że inwestycje mają być tylko na osiedlach 

radnych z Klubu Radnych „RAZEM DLA DĘBLINA”. Radni z komitetu wyborczego pani 

Siedleckiej, też otrzymają inwestycje. Pan Robert Pasek z os. Pułaskiego zespół boisk przy 

Szkole Podstawowej nr 2 za 650 tys., pan Mariusz Ceglarski z os. Lotnisko dojazd z parkingiem 

przy przedszkolu za 250 tys. i chodnik przy ul. Kowalskiego za 110 tys. Na rewitalizację osiedla 

Starówka, gdzie radnym jest pan Krzysztof Karbowski wydaliśmy w ostatnich latach kilkanaście 

milionów, więc nie powinien czuć się pokrzywdzony ani on ani mieszkańcy osiedla.  

Pani Siedlecka mówi o sesji budżetowej, że to była „hucpa”. Nie pani Burmistrz 

to nie „hucpa” to demokracja! 

Informujemy mieszkańców, że tak krytykowana przez nią uchwała budżetowa podjęta 

przez Radę Miasta Dęblin na posiedzeniu Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Lublinie w dniu 16.02. uzyskała orzeczenie, że jest zgodna z prawem. 

Mamy nadzieję, że z uwagi na potrzebę przekazywania mieszkańcom powiatu i Dęblina 

prawdy, Szanowna Redakcja opublikuje ten list otwarty a w przyszłości będzie się starać 

o obiektywne opisywanie wydarzeń. 
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Przewodniczący Klubu Radnych „RAZEM DLA DĘBLINA” 

Waldemar Chochowski 

 

 

 Radny Henryk Wiejak: 

- poinformował radnego Krzysztofa Karbowskiego - na osiedle Starówka miasto zrealizowało 

inwestycje na ponad 10 000 000 zł. 

 

Ad. pkt 5a. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 

Miasta Dęblin na 2016 rok  

 

Skarbnik Miasta –Agata Zaręba przedstawiła projekt z (stanowi załącznik). 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej  

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” było 15 głosów – jednogłośnie. 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XX/123/2016 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

budżetowej Miasta Dęblin na 2016 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej 

i określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty 

i zarządzenia jej poboru w drodze inkasa. 

 

Skarbnik Miasta – Agata Zaręba - przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik). 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej  

i Budżetu z wnioskiem: 

-aby Burmistrz Miasta wystąpiła do Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. 

w Dęblinie o stanowisko w spawie rezygnacji Zakładu z prowadzenia targowiska miejskiego 

wraz z uzasadnieniem, ewentualnie podanie oferty rocznej kwoty utrzymania, jeśli MZGK chce 

nadal prowadzić targowisko. 

 

Dyskusja: 

 

 Prezes MZGK Sp zo.o. Alicja Zwierzchowska – przedstawiła stanowisko spółki odczytując 

pismo, które wpłynęło do Urzędu Miasta w dniu 25.02.2016r. (stanowi załącznik). 

 Radny Mieczysław Grobel – zapytał, jaka będzie oszczędność, jeżeli miasto przejmie obsługę 

targowisk? 

 p.o. Naczelnika GMK Waldemar Strigl – trudno jest teraz przewidzieć. 

 Radny Andrzej Banaś, – kiedy była znana Pani Burmistrz oferta, za jaką MZGK Sp. z o.o. 

utrzymywałby targowisko? Czy w ubiegłym roku, czy w tym roku? Czy utrzymanie targowiska 

w takim zakresie jak zostało wycenione przez spółkę, miasto może bezpośrednio przekazywać 

MZGK Sp. z o.o.? Czy miasto ma ogłosić przetarg na utrzymanie tego targowiska innym 

podmiotom? Czy to jest w ramach tych zadań, jakie miasto podpisało? 

 Burmistrz Miasta – ostateczna oferta, która przeważyła o zdecydowaniu przejęcia prowadzenia 

targowiska przez miasto, wpłynęła pod koniec lutego. Decyzja taka zapadła w ostatecznym 

kształcie, kiedy znany był budżet oraz wysokość środków ustalonych na targowisko. Miasto nie 

przewiduje dodatkowych kosztów, czy szukanie nowego administratora. Możliwość byłaby 

gdyby środki finansowe zostały zabezpieczone w wystarczającej kwocie w budżecie. Wstępnie 

przeliczając przy zejściu z kosztów (23 % podatku VAT + 37 %). 
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 Prezes MZGK Sp z o.o.- przy rozliczaniu kosztów spółka księguje koszty netto. Część 

wydatków jest ponoszona przez spółkę, zarówno z 23 % VAT jak i z 8%. Sprzedając usługę 

miastu nalicza się 23 %, wiec nie będzie to bezpośrednia wynikowa minus 8 %. Koszty 

pracownicze obowiązują jak u wszystkich pracodawców. Koszty pośrednie i koszty zarządu 

za targowisko tj. kwota niecałe 8000 zł. - (niecałe 10%). 

 Burmistrz Miasta – to pierwsza propozycja, jaką Pani Prezes daje, bo przy negocjacjach dawała 

36% kosztów pośrednich. To znaczy, że miasto nie pokrywa 23% podatku VAT? Za same 

targowiska, bo za inne usługi owszem – dodała Burmistrz. 

 Prezes MZGK SP. z o.o.- to dwie różne rzeczy. W rozliczeniu przekazywanym miastu 

nie są ujmowane koszty brutto tylko netto, które miasto będzie musiało ponieść. Spółka nalicza 

do sprzedaży usługi 23% VAT, który jest odprowadzany do Urzędu Skarbowego. W związku 

z tym wynikowo nie będzie to całe 23%, będzie to różnica pomiędzy VAT- em zapłaconym 

przez spółkę, a VAT- em pobranym od Urzędu. 

 Burmistrz Miasta – poprosiła o wyjaśnienie radnym, czy miasto pokrywa fizycznie i w budżecie 

musi być kwota na podatek VAT. 

 Prezes MZGK Sp. z o.o.- tak, oczywiście. 

 Burmistrz Miasta – czyli, brakuje miastu na dzień dzisiejszy ok. 45 000 zł. Nie jest rozliczony 

rok poprzedni, ponieważ wysokość rekompensaty, jaką otrzymało przedsiębiorstwo 

za prowadzenie targowisk w roku 2015 wynosi ok. 36 tys zł. Tak wygląda szacowany koszt 

na 2016 rok. Należy się zastanowić jak tą rekompensatę w tym roku jeszcze zwiększyć o kwotę, 

która będzie niezbędna do rozliczenia poprzedniego roku. Z tych względów zostały podjęte takie 

„kroki” zmierzające do maksymalnych oszczędności. Zostałby przejęty obowiązek zatrudnienia 

inkasentów, bezpośrednio odbierających opłatę rezerwacyjną z pomocą pracowników 

interwencyjnych. 

 Radny Andrzej Banaś – podziękował Pani Prezes za przygotowaną informację, pomimo 

wątpliwości zgłaszanych na komisjach radnemu wydaje się, że zostało zrealizowane. Miasto 

odbiera prowadzenie utrzymania targowiska spółce, więc radni chcieli poznać ostateczne 

stanowisko. Przy tych środkach, które zostały zabezpieczone w wysokości 100 000 zł, 

nie wystarczą na realizację tych usług. Radny, poprosił o potwierdzenie, czy to stanowisko 

jest rezygnacją prowadzenia targowisk przez spółkę. 

 Prezes MZGK Sp z o.o.- wykonanie prac za kwotę 1 00 000 zł spółka nie może zrealizować, 

ponieważ będzie ponosiła straty. Nie dysponuje własnymi środkami, aby dofinansowywać.  

 Radna Regina Rodzik – zapytała o winną prze Urząd Miasta rekompensatę za poprzedni rok 

spółce? Jaka to jest kwota? 

 Burmistrz Miasta – różnica zostanie wyliczona 30 marca. Są to umowy wykonawcze za tamten 

rok, wiec nie jest to wynagrodzenie tylko rekompensata. Część środków została już wypłacona 

z budżetu. Rozlicznie będzie zgodne z treścią umowy. Zapłata i wyrównanie nastąpi 

do 30 kwietnia. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” było 15 głosów – jednogłośnie. 

„Za” projektem uchwały było 11 głosów oraz 3 „wstrzymujące się”. 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XX/124/2016 w sprawie wprowadzenia opłaty targowej 

i określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty 

i zarządzenia jej poboru w drodze inkasa. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5c. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Ryki. 

 

Naczelnik Wydziału OS – Anna Wojdyła-Pawlak – przedstawiła projekt uchwały (stanowi 

załącznik).  
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej  

i Budżetu.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej. 

 

Dyskusja: 

 

 Radny Krzysztof Karbowski - powiedział, że skrót „pn.” powinien zostać rozwinięty. 

 Naczelnik Wydziału OS Anna Wojdyła-Pawlak – tak brzmi i to jest pełna nazwa projektu. 

 Radny Robert Pasek – poprosił o opublikowanie informacji (z rozwinięciem) na stronie 

internetowej. 

 Naczelnik Wydziału OS Anna Wojdyła-Pawlak – informacja zostanie zamieszczona 

w momencie rozpoczęcia realizacji projektu. 

 Radny Krzysztof Karbowski – należy jednak rozwinąć skrót: „w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej gminie Ryki z przeznaczeniem na realizację projektu nauki pływania Umiem Pływać 

edycja 2016 rok”. 

 Naczelnik Wydziału OS Anna Wojdyła-Pawlak – wszystkie gminy podejmują jednakowo 

zatytułowane uchwały z terminem do 26 lutego. 

 Radny Henryk Wiejak – jeżeli będzie wyjaśnienie w Internecie o to co prosił radny Pasek jest 

wystarczające. 

 

 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

„Za” projektem uchwały było 15 głosów – jednogłośnie. 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XX/125/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Ryki. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5d. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Gminą Ryki. 

 

Naczelnik Wydziału OS – Anna Wojdyła-Pawlak – przedstawiła projekt uchwały (stanowi 

załącznik). 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej  

i Budżetu.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

„Za” projektem uchwały było 14 głosów - jednogłośnie. 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XX/126/2016 w sprawie udzielenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Gminą Ryki. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5e.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie 

osiedla Młynki w Dęblinie, dotychczas wchodzącej w skład ulicy Okrzei. 

 

p.o. Naczelnika RMI Krzysztof Kuropatwa - przedstawił projekt uchwały(stanowi załącznik). 
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Samorządu i Porządku 

Publicznego. 

 
Dyskusja: 

 

 Radny Krzysztof Karbowski – na posiedzeniu komisji zaproponował nazwę ulicy „Władysława 

Grzelaka”, który był mieszkańcem tego osiedla. Argumentacja wynikała z dorobku pisarza, 

w zasadzie jest to jedna z barwnych postaci naszego miasta. Prosił o przychylenie się do swojej 

propozycji. Należałoby ulicę potraktować, jako wartość kulturową. W skromny sposób 

upamiętniając 110 rocznicę urodzin Władysława Grzelaka. Zaapelował do Przewodniczącego 

Zarządu Osiedla i do Pani Burmistrz o uwzględnienie przedstawionego wniosku. Do protokołu 

uzasadnienie i pełną informację na temat Pana Władysława Grzelaka radny obiecał przedłożyć. 

Polecał wszystkim szereg książek, które W. Grzelak napisał. Zaproponował udostępnienie 

książki poprzez zeskanowanie i zamieszczenie na stronie internetowej miasta lub jako zbiór 

cyfrowy miejskiej biblioteki. Dodał, że to mieszkańcy osiedla na zebrani powinni wybierać 

nazwę, a nie sam zarząd osiedla.  

 Radny Henryk Wiejak – nie negował pomysłu radnego K. Karbowskiego. Poinformował, 

że otrzymał materiały w ustawowym terminie przed sesją. Miał czas, aby przejść na osiedle, 

podyskutować i na komisji przedstawić temat.  

 Radny Mieczysław Grobel – będzie więcej ulic i wtedy będzie można proponować nazwy. 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Młynki Jerzy Lewandowski – popierał inicjatywę radnego 

K. Karbowskiego. 

 Radny Andrzej Banaś – zapytał Przewodniczącego Zarządu Osiedla, czy mieszkańcy proponują 

nazwę ulicy, jako Bursztynowa? 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Młynki Jerzy Lewandowski – mieszkańcy zgodzili się na taką 

nazwę ulicy. 

 radny Krzysztof Karbowski – 3 - krotnie składał wniosek przy nazywaniu poprzednich nazw 

ulic. Czy jest pełna kwalifikacja opinii? Z wiedzy radnego wynika, że to powinna być decyzja 

uchwałą z zebrania mieszkańców, a takiej nie było. Jedynie była decyzja Zarządu Osiedla. 

 p.o. Naczelnika Wydziału RMI Krzysztof Kuropatwa – przed przygotowaniem projektu 

uchwały, Burmistrz wystąpiła z zapytaniem do zarządu osiedla. Zarząd wyraził opinię 

pozytywną. Nie ma obowiązku powoływania się na jakąkolwiek podstawę prawną, występując 

o zajęcie stanowiska do danego Zarządu Osiedla w tego typu sprawie. Radni mają, również 

inicjatywę uchwałodawczą i mogą skierować swój projekt uchwały pod obrady komisji i Rady 

Miasta. 

 Radny Krzysztof Karbowski – zgłosił wniosek o zmianę nazwy ulicy Bursztynowa na ulicę 

„Władysława Grzelaka”. 

Następnie przystąpiono do głosowania: propozycji projektu uchwały Burmistrza Miasta. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów i 1 głos 

„przeciw”. 

W związku z przegłosowaniem rozstrzygnięcia Burmistrza Miasta radni nie głosowali nad 

wnioskiem radnego Krzysztofa Karbowskiego. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały: 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów i 1 głos 

„przeciw”. 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XX/127/2016 w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie 

osiedla Młynki w Dęblinie, dotychczas wchodzącej w skład ulicy Okrzei. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 5f. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie o przystąpieniu do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin. 

 

 

 

p.o. Naczelnika RMI Krzysztof Kuropatwa - przedstawił projekt uchwały(stanowi załącznik). 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów. 

Reasumpcja głosowania: 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XX/128/2016w sprawie o przystąpieniu do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5g. Rozpatrzenie uchwały w sprawie o przystąpieniu do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin. 

 

p.o. Naczelnika RMI Krzysztof Kuropatwa - przedstawił projekt uchwały(stanowi załącznik). 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów - jednogłośnie. 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XX/129/2016 w sprawie o przystąpieniu do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5h. Rozpatrzenie uchwały w sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Żdżary w Dęblinie. 

 

p.o. Naczelnika RMI Krzysztof Kuropatwa - przedstawił projekt uchwały(stanowi załącznik). 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów - jednogłośnie. 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XX/130/2016 w sprawie o przystąpieniu do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Żdżary w Dęblinie. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. pkt 5i. Rozpatrzenie uchwały sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Stadion w Dęblinie. 

 

p.o. Naczelnika RMI – Krzysztof Kuropatwa przedstawił projekt uchwały(stanowi załącznik). 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów - jednogłośnie. 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XX/131/2016w sprawie o przystąpieniu do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Stadion w Dęblinie. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5k. Rozpatrzenie uchwały sprawie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Mierzwiączka w Dęblinie. 

 

p.o. Naczelnika RMI Krzysztof Kuropatwa - przedstawił projekt uchwały(stanowi załącznik). 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

 

Dyskusja: 

 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Mierzwiączka Dariusz Wojdat – zapytał, czy likwidacja 

dotyczy części czy całej zabudowy przy ul. Stawskiej? 

 p.o. Naczelnika GMK Krzysztof Kuropatwa – części planu, w którym jest ta zabudowa 

wielorodzinna. To jest zabudowa w planie ul. Lipowej 4. Zostanie zmienione zgodnie 

że studium. Główną funkcją będzie jednorodzinna zabudowa. 

 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów - jednogłośnie. 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XX/132/2016 w sprawie o przystąpieniu do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Mierzwiączka w Dęblinie Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5k. Rozpatrzenie uchwały sprawie nabycia działki nr 2363/64 położonej w Dęblinie 

przy ul. Skarżyńskiego. 

 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka przedstawiła projekt uchwały(stanowi załącznik). 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów - jednogłośnie. 

 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XX/133/2016 w sprawie nabycia działki nr 2363/64 

położonej w Dęblinie przy ul. Skarżyńskiego. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. pkt 5l. Rozpatrzenie uchwały sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy 

działek położonych w Dęblinie. 

 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka przedstawiła projekt uchwały(stanowi załącznik). 

 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 

i Budżetu. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej. 
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Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów - jednogłośnie. 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XX/134/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umów dzierżawy działek położonych w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6. Rozpatrzenie sprawy likwidacji stanowiska Z-cy kierownika OPS. 

 

Dyskusja: 

 

 radny Waldemar Warenica przedstawił wnioski z posiedzenia komisji: 

- Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej na posiedzeniu w dniu 23.02.2016 r., przyjęła 

jednogłośnie (5 głosami „za”) wniosek o wystąpienie przez Przewodniczącego Rady Miasta 

Dęblin do Wojewody Lubelskiego, jako organu nadzoru i kontroli, w sprawie prawidłowości 

realizacji uchwały Rady Miasta Dęblin Nr XVIII/115/2015z dnia 29 grudnia 2015 r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie. 

- Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej na posiedzeniu w dniu 23.02.2016 r., przyjęła 

jednogłośnie (5 głosami „za”) wniosek kierowany do  Burmistrza Miasta Dęblin o odwołanie 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie Pani Moniki Kośmińskiej. 

Uzasadniając, że w dniu 29.12.2015r. został podjęty uchwałą Rady Miasta XVIII/115/2015 

Statut Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie, gdzie w § 7 w pkt. 1 jest zapis: Ośrodkiem 

kieruje Kierownik, przy pomocy Zastępcy. Kierownika zatrudnia i zwalnia Burmistrz Miasta 

Dęblin. W dniu 29.01.2016 r. kierownik OPS Monika Kośmińska zlikwidowała etat zastępcy, 

podważając warunki statutu. Komisja uważa, że Statut jest aktem wyższym niż wewnętrzny 

regulamin. Radny prześledził jak jest w innych miastach i gminach. W Rykach, Puławach nie ma 

Z-cy Kierownika. W Zwoleniu jest Kierownik i Z-ca, w Swarzędzu jest Dyrektor i Z-ca. 

W różnych miastach i gminach jest różnie, w zależności jak ustanowi Rada Miasta. Komisja 

Zdrowia i Problematyki Socjalnej nie zgadza się z decyzją Kierownika OPS. Zostało złamane 

prawo, ponieważ nie zostały spełnione warunki statutu. Rada zatwierdziła i ustaliła statut, 

lecz nie został zrealizowany. W związku z powyższym wnioski są zasadne i powinny 

być przegłosowane przez radnych. 

 przewodnicząca Zarządu Osiedla 15 PP Wilków Urszula Czarnecka – powiedziała, że zwolniona 

Pani może odwołać się do wyższych instancji i tam zostanie podjęty wyrok, jeżeli została 

nieprawomocnie zwolniona. Takich kobiet, które zostają zwalniane z pracy jest mnóstwo. 

Należałoby poczekać na wyjaśnienie tej sprawy i dopiero po „werdykcie” wnieść wnioski. 

 radna Krystyna Mikusek – Kierownik OPS zwolnienie Z-cy uzasadniała tym, że nie jest 

potrzebne to stanowisko pracy, ponieważ jest coraz mniej pracy. Radna nie zgadza się z tym 

i jest zbulwersowana wypowiedzeniem umowy pracy Pani Magdalenie Trych. Uważa, że jest 

to wykwalifikowany oraz doświadczony pracownik. W 2011 roku Pani Trych została 

przewodniczącą Zespołu Interdyscyplinarnego. Chcąc podwyższyć swoje kwalifikacje, jako 

jedyna z OPS dostała się na studium przeciwdziałania przemocy w rodzinie, które było 

organizowane przez Stowarzyszenie Niebieska Linia. Należy podkreślić, że koszty związane 

z opłacaniem studium pokrywała sama w wysokości 900 zł plus przejazdy. Pani kierownik OPS 

twierdzi, że jest mniej pracy skoro od stycznia doszły dodatkowe świadczenia 

tzw. „kosiniakowe”, świadczenia rodzinne oraz program Rodzina 500 plus - będzie 

to dodatkowa praca. Kolejnym argumentem jest fakt złożenia przez Panią kierownik wniosku 

o stażystę, który prawdopodobnie będzie zatrudniony. Jak więc tyle dodatkowych świadczeń 

spowodowało zwolnienie Z-cy kierownika? W głowie się nie mieści żeby instytucja, która 

ma pomagać ludziom zwalnia matkę samotnie wychowującą dziecko. 

 radny Waldemar Warenica – w odp. dla Pani Przewodniczącej Zarządu Osiedla 15 PP Wilków – 

Pani pomyliła pojęcia, co innego jest Rada Miasta i statut. Rada Miasta jest organem 

uchwałodawczym. Jeżeli Rada Miasta zatwierdziła statut, to Rada Miasta powinna stać na straży 
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przestrzegania tego statutu. Inną kwestią jest, że Pani M. Trych złoży zażalenie do sądu. Radnym 

chodzi głównie o likwidację etatu, który według statutu powinien być. Rada Miasta zatwierdza 

statut, jeżeli jest nieprzestrzegany to ktoś może zarzucić, że radni nie przestrzegają przepisów. 

 radny Waldemar Chochowski – po 1 miesiącu urzędowania Pani Kośmińska przygotowała 

projekt uchwały odnoście statutu, z którego zostało wykreślone stanowiska Z-cy Kierownika. 

Z uwagi na to, że nie miała ona doświadczenia kierowniczego i większość radnych jej nie znało, 

ponieważ pracowała do tej pory w OPS w Puławach, Rada Miasta postanowiła o pozostawieniu 

w statucie tego stanowiska. Ta decyzja oznaczała, że w stworzonym regulaminie 

organizacyjnym stanowisko jest zapisane obligatoryjnie. Czyli nie należy do kompetencji Pani 

kierownik OPS, czy ma być umieszczony w regulaminie czy nie. Po długich wyjaśnieniach 

z Urzędem Wojewódzkim statut OPS został w grudniu 2015 roku przyjęty w ostatecznej wersji. 

Bez zastrzeżeń ze strony Urzędu Wojewódzkiego. Po tym długotrwałym procesie legislacyjnym 

Pani Kierownik powinna zapamiętać sobie raz na zawsze, że Radni RM nie zmienią swojego 

stanowiska i obowiązuje ją ten akt prawa miejscowego. Jakie więc zaskoczeniem było dla 

radnych informacja z lokalnej prasy, że w dniu 29.01.2016 r. zostało Pani M. Trych Z-cy 

kierownika OPS wręczone wypowiedzenie, którego uzasadnieniem było: rozwiązanie umowy 

o pracę w związku z likwidacją stanowiska Z-cy kierownika OPS. To świadome działanie 

łamiące prawo ze strony kierownika OPS przekonuje radnego do wyciągnięcia następujących 

wniosków: Pani Monika Kośmińska nie nadaje się na to stanowisko, ponieważ łamie prawo. 

Pani Monika Kośmińska nie jest wrażliwa, nie jest czuła. Zwalnia z pracy matkę samotnie 

wychowującą dziecko, jedyną żywicielkę rodziny. Na tym stanowisku powinna pracować osoba, 

która jest wrażliwa i czuła. Pani M. Kośmińska nie nadaje się na to stanowisko, ponieważ źle 

rozumie słowo „dyspozycyjność” względem przełożonego i „nie cofa” się przed łamaniem 

prawa. Jeżeli teraz nie zawahała się złamać prawa, co może okazać się w następnym i kolejnym 

przypadku, kiedy to może uczynić ze szkodą dla mieszkańców, interesantów i pracowników. 

Pani M. Kosmińska naraża Urząd Miasta na koszty odszkodowania w przypadku przegranej 

sprawy. Radny jest pewny, że w sądzie Pani Magdalena Trych sprawę wygra, ale jeżeli Sąd 

skaże Panią M. Kosmińską za łamanie praw pracowniczych, to właśnie ona straci to stanowisko. 

Następnie przystąpiono do głosowania wniosków Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej: 

- wniosek kierowany do  Burmistrza Miasta Dęblin o odwołanie Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Dęblinie Pani Moniki Kośmińskiej. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” było 9 głosów, 2 głosy „przeciw” i 2 głosy 

„wstrzymujące się”. Dwóch z radnych nie było na sali obrad podczas głosowania  

- wniosek o wystąpienie przez Przewodniczącego Rady Miasta Dęblin do Wojewody 

Lubelskiego, jako organu nadzoru i kontroli, w sprawie prawidłowości realizacji uchwały Rady 

Miasta Dęblin Nr XVIII/115/2015z dnia 29 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Statutu 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” było 11 głosów, i 3 głosy „wstrzymujące się”. 

 

 

Ad. pkt 7. Informacja w sprawie funkcji miejskiej komunikacji i zbiorowego transportu 

na terenie miasta Dęblin. 

 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka – przedstawiła informację (stanowi załącznik). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Chochowski - informacja nie była opiniowana przez 

komisje Rady Miasta. 

 

Dyskusja: 

 

 radny Mariusz Ceglarski – zapytał o wykaz przewoźników i zezwoleń dot. linii komunikacyjnych 

pkt Nr 1 – linia regularna Dęblin - Dworcowa Płk. Ścibiora – Dęblin - Dworcowa i w pkt Nr 3 -

Dęblin -, ul. Dworcowa – ul. Niepodległości (Rynek) - ul. Płk. Ścibiora-ul. Niepodległości (Rynek) 
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- Dęblin – ul. Dworcowa. Czy to się czymś różni? Czy e-mka może pojechać ul. Dworcowa –

ul. Płk. Ścibiora – Dęblin – ul. Dworcowa i równocześnie Niepodległości? Czy Dęblin to „cały” 

Dęblin, jak jest taki zapis? 

 Sekretarz Miasta – to nazwa linii, przewoźnicy jeżdżą z wykazem, który jest dołączony 

do zezwoleń. Zgodnie z rozkładem jazdy, który też stanowi załącznik do zezwoleń. 

 radna Regina Rodzik – Komisja nie opiniowała informacji. Radna przeczytała wnioski Komisji 

Samorządu i Porządku Publicznego oraz odpowiedź na wnioski - informację Burmistrza. Komisja 

zwracała się o wgląd do umowy wykonawczej zawartej miedzy miastem Dęblin a miastem Puławy 

i nie otrzymała. Dodała, że Burmistrz nie współpracuje z komisją nie przedstawia żadnych ofert, 

wniosków. Radni podjęli uchwałę dającą Burmistrzowi „zielone światło” w uzdrowieniu transportu. 

Na tej uchwale Pani Burmistrz „opiera się”, otrzymuje środki i o nic nie pyta Radę Miasta. 

Odczytała porozumienie stanowiące załącznik do uchwały Rady Miasta Puławy § 4 – „wysokość 

opłat za przewóz osób środkami komunikacji miejskiej określa uchwała Rady Miasta Puławy…” 

natomiast „propozycje stawek opłat za przejazdy w granicach administracyjnych Miasta Dęblin 

oraz pomiędzy Miastem Puławy a Miastem Dęblin będą każdorazowo przedkładane Miastu Dęblin 

w celu zaopiniowania przed uchwaleniem Rady Miasta Puławy. Brak przedstawienia opinii 

w terminie 30 dni od otrzymania propozycji stawek opłat oznacza rezygnację z wyrażenia opinii”. 

Żadnej opinii w zakresie ulg czy opłat Rada Miasta Dęblin nie podejmowała. Pani Burmistrz 

stwierdza, że Miasto to „ja”a nie Miasto to „my”, czyli Rada Miasta i Burmistrz. Z tego względu 

komisja przyjęła wniosek o wystąpienie do Wojewody Lubelskiego z prośbą o wyjaśnienie – 

czy faktycznie miasto to „ja”, czyli Pani Burmistrz, wszystko może i nie musi o nic pytać Radę 

Miasta. Czy powinna Rada Miasta zaopiniować ulgi i ceny biletów? Z tego też powodu komisja 

nie opiniowała tej informacji. 

 radny Andrzej Banaś – Rada Miasta zabezpieczyła w na 2016 rok na funkcjonowanie komunikacji 

miejskiej środki w budżecie miasta na kwotę 260 000 zł. Czy w roku 2016, Burmistrz przewiduje 

rozszerzenie usług o osiedla Rycice, Michalinów i Podchorążych. 

 Burmistrz Miasta: 

- dla radnej Reginy Rodzik – Państwo radni podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na przekazanie transportu miejskiego do realizacji przez gminę Puławy. Gmina Miasto Puławy 

zapewniła transport poprzez umowę wykonawczą. W tej uchwale radni upoważnili Burmistrza 

do wykonania uchwały, co oznacza, że wszystkie czynności polegające na realizacji warunków 

porozumienia wykonuje w imieniu Rady Miasta i miasta Dęblin Burmistrz. Tak są uregulowane 

przepisy i to nie jest Burmistrza „ego” tylko to jest wykonywanie obowiązków wynikających 

z przepisów prawa. Nigdy Burmistrz nie przekroczy swoich kompetencji ustawowych 

w wykonywaniu swoich obowiązków. W porozumieniu jest zapis, że miasto opiniuje cenę 

a wcześniej Rada Miasta upoważnia Burmistrza do działania w jej imieniu w zakresie 

wykonywania warunków porozumienia. To jednoznaczne, że Burmistrz opiniuje cenę biletu 

w imieniu Rady Miasta. Opinia była a cena, która była ceną początkową. Został zbadany rynek, 

czy ta cena będzie adekwatna, czy zechcą mieszkańcy korzystać z usług przy takiej cenie. Opinia 

była pozytywna i jeżeli będzie realizowany transport miejski, będzie można „podchodzić” 

do wspólnych uzgodnień na posiedzeniach komisji, nie opinii Rady Miasta. Państwo radni jesteście 

w terenie więc, przynosicie informacje od mieszkańców i wiecie czy mieszkańcy chcieliby tańszą 

komunikację, czy cena 2,5 zł jest wystarczająca, czy cenę obniżyć. Burmistrz jest otwarta 

na propozycje radnych, ponieważ są przedstawicielami „głosów mieszkańców”? Do Burmistrza 

zawsze „drzwi są otwarte” radni mogą z taką propozycją wystąpić. Podjęte czynności były zgodne 

z przepisami. 

- dla Radnego Banasia – komunikacja miejska może być rozszerzona o dwa osiedla: 

os. Jagiellońskie i os. Żdżary. Burmistrz wystąpiła do radnych, aby zorientowali się, w jakich 

godzinach i jak duża liczba osób korzystałaby z przystanków, ponieważ musi być to ekonomiczne. 

Dla 2 osób bądź 3 linia nie zostanie zmieniona. Jeżeli będzie to większa liczba osób korzystająca, 

jaka przedstawił radny Jerzy Sobiech z konkretną liczbą osób i godziną, w których ta liczba osób 

mogłaby z komunikacji miejskiej korzystać. Burmistrz nie otrzymała takiej informacji od radnej 
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Krystyny Mikusek. W dzisiejszym wniosku zostały jedynie podane godziny, w których mieszkańcy 

sobie życzą, jednak nie ma informacji o ilości użytkowników z komunikacji miejskiej. Burmistrz 

chce współpracować z radnymi, spotkać się i rozważyć godziny przez dostosowanie obsługi linii. 

Od początku osiedle Michalinów i os. Rycice MZK Puławy nie brało pod uwagę tych osiedli z tego 

względu, że rozmiar tego samochodu wykluczały obsługę tych osiedli. Na osiedlu Podchorążych 

miasto podjęło działania, aby umożliwić nawrócenie e-mki przy pomniku 15 PP Wilków. Rejonowy 

Zarząd Infrastruktury poinformował, że nie widzi przeszkód na przejęcie tego terenu 

z wydzieleniem drogi wewnętrznej. Po podziale geodezyjnym zostanie przekazane miastu wraz 

ze Stalagiem teren do dyspozycji.  

 radna Regina Rodzik – zapytała, dlaczego Pani Burmistrz nie zwracała się do przedsiębiorców 

działających na terenie Dęblina, Ryk. Kwota zabezpieczona na transport to 260 000 zł. i „wypływa” 

do miasta Puławy. Przecież mogłyby zostać tutaj. Ustawa zmienia się od stycznia 2017 roku. Radna 

mówi o roku 2016 i przeznaczonych na ten rok środków finansowych. Burmistrz mówiła, że ustawa 

będzie bardziej „restrykcyjna” pod kątem stanu technicznego busów. Jak na razie w ustawie jest 

zapis dotyczący przystosowania dla osób niepełnosprawnych. Żadnych innych zapisów nie ma. 

 Burmistrz Miasta – do czerwca tego roku zostanie zorganizowany przetarg na specyfikację 

warunków zamówienia gdzie kryterium będzie cenowe. Nie mówiła Burmistrz, że nie wystąpi 

do lokalnych przedsiębiorców. Czy przedsiębiorcy lokalni będą posiadali taki środek transportu 

wyjaśni przetarg? Jeżeli przedsiębiorcy zgłoszą się i będą spełniali warunki to będzie dla miasta 

rozwiązaniem na rok 2017. Należy dać czas na to, aby dobrze sporządzić specyfikację określającą 

warunki przewozowe. Radni wymuszają stanowisko na komisjach, które nie jest konsekwentne 

do podjętej wcześniej uchwały Rady Miasta. Państwo radni wyrazili zgodę na oddanie tego zadania. 

Burmistrz, jeżeli wystąpi o tą ofertę to nie widzi podstaw, ponieważ to zostanie jest już oddane oraz 

miasto nie realizuje go w tej chwili. Dziwi Burmistrza, że radna ciągle wraca do tego tematu 

wiedząc wcześniej, jako aktywna radna w tym temacie, że podjęła Pani stosowną uchwałę oddając 

to zadanie miastu Puławy. 

 radna Renata Mikusek – Pani Burmistrz mówi odnośnie komunikacji na os. Michalinów, że autobus 

nie mieści się w ulicę nie może nawrócić. Wprowadza Pani usługi na rzecz mieszkańców, z których 

nie mogą skorzystać wszyscy mieszkańcy. Są to pieniądze wszystkich mieszkańców, a nie tylko 

wybranych osiedli. W październiku, kiedy była wprowadzana komunikacja miejska na pytanie 

radnej odnośnie os. Michalinowa. Jeden protest był, że nie ma przystanków autobusowych. Radna 

przedstawiła, gdzie te przystanki znajdują się. Za 3 tygodnie radna uzyskała odpowiedź, że autobus 

nie „mieści się”. Mieszczą się tiry w ulicach, zawracają wjeżdżając z przyczepami, z węglem i jest 

to możliwe. Radna zaproponowała inne rozwiązanie aby e- mka nie musiała wjeżdżać i wyjeżdżać 

od strony ul. Wolności i ul. Michalinowskiej. Może przejechać ul. Stężycką i ul. Mickiewicza. 

Radna uzyskała odpowiedź, że minie 1 przystanek przy ul. Wiślanej. Najlepiej „puścić” e-mkę 

co 10 min na ul. Wiślaną a inni mieszkańcy niech w ogóle nie korzystają. Takie rozwiązanie Pani 

Burmistrz widzi, jako najkorzystniejsze dla mieszkańców. Radna uważa, że nie jest wina e-mki, 

że nie może przejechać tylko jest to zła wola Burmistrza. 

 Burmistrz Miasta – radna doskonale wie, że to nie Burmistrz wybiera miejsca przejazdu tylko 

kierownictwo, dyrektor MZK Puławy. Przewoźnik był na os. Michalińów, przejeżdżał i zajął swoje 

stanowisko, nie Burmistrz. Burmistrz nie jest „alfą i omegą” i po prostu nie zna się. Przewoźnik 

stwierdził, że tym środkiem transportu nie będzie mógł tam świadczyć usług. Jest tylko 1 linia 

i 1 autobus, chyba że doczekamy się czasów, że Rada Miasta wyrazi zgodę i zabezpieczy środki 

w budżecie na 2 linie. Wtedy przez ul. Stężycką i ul. Mickiewicza będzie 1 linia, a 2 linia będzie 

na ul. Warszawskiej. W tej chwili, jeżeli e-mka pojedzie przez ul. Mickiewicza i ul. Stężycką 

ominie 2 duże przystanki przy kościele i ul. Wiślanej, które „zasilane” są dużą ilością pasażerów. 

Dwa środki transportu uzupełniałyby się.  

 radny Waldemar Chochowski – dla radnego było „czytelne” przy przedstawianiu projektu umowy 

do uchwały, że radni będą opiniowali cenę. W Puławach jest uchwalany budżet miasta prezydent 

miasta otrzymuje środki na prowadzenie MZK, ale o cenie biletów decydują w drodze uchwały 

Rada Miasta Puławy. Tak samo powinno być, że opinię wyraża Rada Miasta Dęblin. Tak naprawdę, 
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informacja jest niepełna, ile te bilety mają kosztować. Burmistrz sama wystąpiła z opinią i sama 

opiniowała bilety. Jeśli Burmistrz uważa, że jest to opinia wszystkich mieszkańców 

to Przewodniczący RM Burmistrzowi „gratuluję”. Rada Miasta powinna wyrazić opinię, a nie sama 

Pani Burmistrz. Jest to nauczka dla radnych, aby zwracać uwagę na uchwały. Zaapelował 

do Przewodniczącej Komisji Samorządu i Porządku Publicznego, aby wystąpiła o zmianę uchwały 

wprowadzając zapis : zamiast Miasto Dęblin - Rada Miasta Dęblin. W uchwale zaznaczyć, 

że do końca czerwca obowiązuje uchwała, aby przystąpić do procedur przetargowych. Aby mieć 

prawo, że do danego dnia obowiązuje uchwała z miastem Puławy, a potem już nie. Będzie można 

uchwalić od nowa lub też nie w zależności od rozstrzygnięcia przetargu. 

 Burmistrz Miasta – zapytała, czy Przewodniczący „nawołuje” do zmiany uchwały w sprawie 

oddania zadania? Zmierza to do zamknięcia możliwości udzielania usług w ramach komunikacji 

miejskiej puławskiej. Burmistrz prosiła, aby to wyraźnie zostało powiedziane, ponieważ 

nawoływanie Przewodniczącej Komisji Samorządu i Porządku Publicznego do zmiany uchwały 

zmierza do tego, aby pozbawić mieszkańców korzystania z e-mki. 

 radny Waldemar Chochowski – Pani znowu wkłada słowa w moje „usta”. Czy Pani mnie słuchała? 

Pani radna składała szereg pytań, na które Burmistrz nie odpowiedziała, ponieważ była zajęta 

swoim telefonem komórkowym. Radny powiedział, aby wprowadzić zmianę zamiast Miasto Dęblin 

- Rada Miasta Dęblin oraz wprowadzić termin obowiązywania dotychczasowej uchwały. Aby 

Burmistrz miała kompetencje do wystąpienia o przetarg na ogłoszenie świadczenia usług 

o transporcie miejskim. To musi być ta uchwała, bo teraz jest bezterminowa. Sama Burmistrz 

mówiła, że nie może teraz nic zrobić, ponieważ ma związane ręce uchwałą Rady Miasta. 

 Burmistrz Miasta – chce Pan kompetencje i wykonanie uchwały powierzyć Radzie Miasta? Co Pan 

chce w uchwale zmienić? W uchwale nic Pan nie może zmienić. Burmistrz bardzo dobrze słuchała 

i ma podzielną uwagę. Nie może Pan zmienić w zapisie dotyczącym powierzenia wykonania 

uchwały Radzie Miasta. Przepisy mówią wyraźnie, że każdą uchwałę wykonuje Burmistrz. Niech 

Pan sprecyzuje dokładnie jak ma wyglądać uchwała Rady Miasta w tym temacie. 

 radny Waldemar Chochowski – po raz trzeci Pani Burmistrz wyjaśniam, żeby zmienić uchwałę 

w dwóch kwestiach: 

- dotycząca opiniowania ceny biletu : tam powinien być zapis zamiast Miasto Dęblin - Rada Miasta 

Dęblin; 

- ograniczyć zakres obowiązywania uchwały terminem, żeby obowiązywała do końca czerwca, 

aby Burmistrz mogła przystąpić do procedur przetargowych. 

 radny Andrzej Banaś – nie zostanie to rozstrzygnięte. Są wnioski, jest propozycja 

Przewodniczącego RM, żeby spróbować wprowadzić korektę do obowiązującej uchwały. Komisja 

będzie nad tym pracowała. Wnioski dzisiejsze nie będą głosowane, ponieważ uchwałę należy 

dopracować. W trakcie jej obowiązywania, nie zabrania się spróbowania rozwiązania kwestii 

funkcjonowania komunikacji miejskiej w inny sposób. Nie każdą uchwałę wykonuje Burmistrz. 

Są uchwały, które wykonuje Przewodniczący Rady Miasta. 

 Sekretarz Miasta – zdementował informację, która padła z ust Przewodniczącej Komisji Samorządu 

i Porządku Publicznego Reginy Rodzik, że komisja nie wnosiła o udostępnienie umowy 

wykonawczej. Umowa była na posiedzeniu komisji w dniu 18.02.2016 r., o czym informowała Pani 

Burmistrz do zapoznania się i ewentualnego odczytania.  

 radna Regina Rodzik – komisja kilkakrotnie występowała o udostępnienie umowy, lecz 

nie w formie pisemnej i tu jest błąd. Burmistrz na ostatniej komisji miała umowę i powiedziała, 

że nie może jej udostępnić, ponieważ był mieszkaniec z poza członków komisji. 

 Sekretarz Miasta – była do wglądu dla członków komisji i ewentualnego odczytania. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „za” było 6 głosów, „przeciw” 5 głosów oraz 3 głosy 

„wstrzymujące się”. 
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Rada Miasta przyjęła informację w sprawie funkcjonowania miejskiej komunikacji 

i zbiorowego transportu na terenie Miasta Dęblin 6 głosami „za”, 5 głosami „przeciw” 

i 3 głosach „wstrzymujących się”. 

 

 

 

Ad. pkt 8. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka udzieliła odpowiedzi na zapytania i wnioski: 

 

 dla radnego Krzysztofa Karbowskiego 

– odpowiedź zostanie udzielona pisemnie. 

 dla radnego Andrzeja Banasia 

– miejsca parkingowe przy WSOSP – o to należy zapytać generała. Jako miasto nie mamy 

żadnej możliwości decydowania o działkach WSOSP. O płatne strefy parkowania wystąpił 

również Komisariat Policji, ale objęte są ochroną rewitalizacyjną, czyli trwałością projektu. Nie 

można wprowadzać płatnych stref parkowania. Rozważane są strefy płatne przy 

ul. Warszawskiej.  

– podatek od nieruchomości – stawki podatku nie uległy podwyższeniu są na tym samym 

poziomie, co w roku 2015. Wzrost zobowiązań podatkowych wynika z dokonanej aktualizacji 

powierzchni budynków mieszkalnych i niemieszkalnych (tzw. pozostałych – komórek i garaży). 

Weryfikacja została dokonana na podstawie danych zawartych z ewidencji gruntów budynków 

i lokalu z Wydziału Geodezji i Kartografii Starostwa Powiatowego w Rykach. Osoby te do tej 

pory „nie ujawniały prawdy” w swoich deklaracjach. Musiały je sprostować z uwagi na zapisy 

z ewidencji. Burmistrz dodała, że został zmieniony system opodatkowania. 

– rzeka Wieprz – Sekretarz Miasta – corocznie organizowany jest przegląd wałów na przełomie 

marca i kwietnia. Jeszcze nie ma informacji z Wojewódzkiego Zarządu Melioracji Urządzeń 

wodnych. Będzie harmonogram dot. przeglądu obu wałów i pompowni wód na Masowie. 

- p.o. Naczelnika RMI Krzysztof Kuropatwa – 15 marca o godz. 11
00

 odbędzie się spotkanie 

i będzie można porozmawiać na ten temat. 

– oświadczenie Burmistrza w artykule Tygodnika Powiśle – Burmistrz – realizacja inwestycji 

przygotowana była w uproszczonym projekcie. Nie będzie zgodna z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego. Po tym kątem ta inwestycja nie była i nie jest przygotowana. 

Zgodnie z zapisami planu dla ulicy oznaczonej symbolem 010KD (ul. Wiejska – w opisie ulica 

dojazdowa), przewidziany jest plan w liniach rozgraniczających 10 m, szerokość jezdni 5m 

i chodniki o szerokości minimum 2, 2 m. W opracowanej dokumentacji uproszczonej szerokość 

jezdni jest przewidziana od 3, 5 m – 4, 5 m. Nie mieści się w granicach 5m. Zgodnie z planem 

należy dokonać podziału działek celem poszerzenia do 5 m. Proces ten trwa: 

podziałwykupewentualne wypłacanie odszkodowań.  

 Radny Banaś – nie był usatysfakcjonowany odpowiedzią i prosił o udzielenie odpowiedzi 

pisemnie w ustawowym terminie. 

 dla radnej Reginy Rodzik 

– wystąpienie do Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych o wykonanie studzienki chłonnej 

– przypomniała, że o wykonanie i umieszczenie tego zadania inwestycyjnego wnioskował 

na sesji budżetowej radny Ceglarski. Burmistrz nie wie, dlaczego to nie uzyskało akceptacji 

radnej Reginy Rodzik, bo Pani radna wtedy głosowała za innymi zadaniami. To zadanie nie 

zostało wprowadzone do budżetu i nie może być wykonane przez miasto. Burmistrz wystąpi 

w tej sprawie do WSOSP. 

- usunięcie dwóch nieczynnych słupów oświetleniowych znajdujących się na odcinku drogi 

łączącej ul. Ścibiora z ul. Rogowskiego – p.o. Naczelnika GMK Waldemar Strigl – zostaną 

zdemontowane w tym roku. 
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- namalowanie pasów „przejście dla pieszych”- przy projekcie organizacji ruchu w miarę 

możliwości finansowych będzie wprowadzany w tym roku. Jeśli warunki atmosferyczne 

na to pozwolą.  

- uruchomić słup oświetleniowy – postaramy się uruchomić, jeśli będzie taka możliwość. 

- namalowanie znaku „koperta”- należy ustalić, czy jest to w stałym projekcie organizacji ruchu. 

Jeżeli nie będzie to wymagało nakładów finansowych na aktualizację projektu. 

– informator – Burmistrz - koszty wyniosły 2660 zł brutto 2134 zł netto. Przy redagowaniu była 

praca zbiorowa wszystkich wydziałów Urzędu Miasta. Poprzedni Burmistrz raz na 4 lata 

również wydawał informator. Informator drukowała drukarnia „Polska Press”, była to oferta 

najtańsza. 

 dla radnego Damiana Skóry: 

- słupy ul. Kowalskiego – p.o. Naczelnika GMK Waldemar Strigl – oświetlenie zostało 

naprawione w dniu 24.02.2016 r. Zostały wykonane pomiary rezystencji kabla.  

- radny Damian Skóra – wczoraj wieczorem wychodziłem i nie świeciły. 

- p.o. Naczelnika GMK Waldemar Strigl – zostanie zgłoszone do wykonawcy, żeby poprawił. 

- usunięcie opon ul. Balonna – zostanie sprawdzone i usunięte. 

- grupa robocza Klubu Orlęta 1925 – Burmistrz – nie widzi przeszkód do tego, żeby stworzyć 

taki zespół roboczy. Klub będzie wspierany przez Radę Miasta i Urząd, aby samodzielnie nie 

działać, chociaż jest to stowarzyszenie niezależne od miasta. Zaproponowała przyjęcie nazwy 

Klubu, jako „Miejski Kub Sportowy”. Ta inicjatywa jest bardzo cenna. 

 dla radnej Renaty Mikusek: 

- znak lustro ul. Żeromskiego/ul. Kościuszki – ul. Żeromskiego jest drogą gminną, 

ul. Kościuszki drogą powiatową ( każda z dróg należy do innego zarządcy). W którym miejscu 

(drodze) ma zostać zamontowany znak? 

- radna Renata Mikusek – na powiatowej, od października nie uzyskałam odpowiedzi. 

- Burmistrz – proszę przypominać telefonicznie, ponieważ czasami może coś „umknąć”. 

- utwardzenie częściowe drogi przy ul. Spokojna – należy poczekać na remonty cząstkowe. 

Materiał może również zostać pozyskany z innych inwestycji. Wtedy też miasto będzie miało na 

względzie ul. Spokojną. 

- informacja nt. oddziałów przedszkolnych i przedszkolach – na spotkaniu dnia 2 grudnia 

wstępnie omawiano sprawy dotyczące oddziałów przedszkolnych w szkołach, Radni  z Komisji 

Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej byli zaproszeni, było tylko 2 panów: radny Pasek i radny 

Wiejak. Miasto będzie miało problem z oddziałami przedszkolnymi w szkołach. Przed zmianą 

przepisów oświatowych przewidywaliśmy, że będzie to miało bezpośredni wpływ na nasze 

placówki. Dwukrotnie odbyły się spotkania z dyrektorami placówek. Prosiliśmy, aby zrobili 

„rozeznanie”, ile w danej placówce oświatowej będzie chętnych, aby pozostać w oddziale 

przedszkolnym. 

- Naczelnik Wydziału OS Anna Wojdyła – Pawlak –to jest temat rzeka i bardzo burzliwy w całej 

Polsce. We wszystkich placówkach funkcjonują oddziały przedszkolne. Oddziały przedszkolne 

mają podstawę programową identyczną jak w naszych przedszkolach. Tam się dzieci nie uczą, 

powinny się bawić i nie mogą być odprowadzane na świetlicę po 5 godzinach bezpłatnych. 

Dzieci powinny być otoczone opieką tak jak w przedszkolach. Powinny być zagwarantowane 

3 posiłki i wszystkie przepisy, które dotyczą przedszkoli i oddziałów przedszkolnych. 

W związku z tym, że nasze oddziały funkcjonowały jak dotychczasowe zerówki, rodzice 

przyzwyczaili się że dziecko po 5 godzinach odprowadzane jest na świetlicę. Wiek rozpoczęcia 

nauki zmienił rząd. Jest to rok przełomowy, ponieważ mamy 6-latków, którzy już rozpoczęły 

naukę oraz 6-latków, które mogą zostać w oddziałach przedszkolnych bądź przedszkolach. 

Miasto nie likwiduje oddziałów przedszkolnych. To Rada Miasta w formie uchwały likwiduje. 

Nabór w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych odbywa się od 1 marca. Z wstępnych 

informacji wynika, że połowa rodziców chce oddać dzieci do kl. I, a połowa „waha się”. Miasto 

musi kierować się ekonomią. Przepisy obowiązującej ustawy, która zmieniła się w grudniu, 

jedynie przedłużyły okres przekształcenia oddziałów przedszkolnych funkcjonujących 

w szkołach w zespoły przedszkolno-szkolne. Jeżeli zostaną oddziały przedszkolne 
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we wszystkich szkołach to z dniem 1 września 2019 roku automatycznie przekształcają się 

w zespoły przedszkolno-szkolne. Miasto będzie posiadało 3 przedszkola, które są zupełnie 

niepotrzebne. Przedszkola muszą być dostosowane do przepisów ppoż. i są tak wymagające, 

na które miasto w tej chwili nie stać. Stąd proces, który został rozpoczęty poprzez badanie rynku 

ile potrzebujemy oddziałów przedszkolnych. Demografia jednoznacznie wskazuje na to, 

że miasto posiada miejsca w przedszkolach. Mamy 38 uczniów z poza naszego obszaru, 

dla których nie musimy zapewnić miejsca zgodnie z ustawą. Jako organ prowadzący musimy 

zabezpieczyć miejsca naszym dzieciom w przedszkolach. Obecnie nie ma rejonizacji, miasto 

może dziecko z os. Wiślana skierować tam, gdzie dysponuje miejscem. To jest bardzo ważne 

i jest zupełnie inaczej, niż w przypadku szkoły. W oddziale przedszkolnym mają prawo być 

dzieci w wieku od 3 do 5 lat, a w momencie, kiedy zostaje zmieniony obowiązek szkolny 

do 6 lat. Dyrektorzy nie są zainteresowani, tym żeby w szkołach mieli dzieci 3-letnie. Jest 

to „olbrzymi” problem, nad którym musimy się pochylić wszyscy wspólnie i to rozważyć. Stąd 

badania i analiza tej sytuacji jak wygląda zainteresowanie rodziców. Do 31 marca rodzice maja 

prawo wyrazić chęć zatrzymania dziecka w oddziale przedszkolnym, w kl. I czy w kl. II. 

To rodzice deklarują gdzie dziecko pójdzie. Na tą chwilę miasto nie jest w stanie określić ilości 

oddziałów. Przymierzamy się, żeby stworzyć 2 oddziały przedszkolne, ponieważ dyrektorzy 

zgłaszają, że na dzień dzisiejszy rodzice deklarują liczbę dzieci (ok. 18) w oddziale 

przedszkolnym. Na dziecko w oddziale przedszkolnym miasto dostaje dotacje w wysokości 1370 

zł. Na ucznia średnia dotacja to kwota 5362 zł. Jeżeli miasto stworzy oddziały i klasy małe, 

nieliczne to za 4 lata będzie problem. Powstanie problem z nauczycielami: jęz. angielskiego,    

w-fu, informatyki itd. Rodzice za 3 lata zaczną się denerwować inną kwestią, że przyjdzie 

rocznik, który będzie miał 10, 12 osób na roku. Wtedy trzeba będzie łączyć klasy. Miasto nie 

będzie stać na to, aby utrzymywać w takiej liczebności klasy. W 2014 roku koszt 

funkcjonowania oddziały przedszkolnych w szkołach przy liczbie wychowanków 112 wynosił 

449 111, 64 zł – średni koszt na 1 wychowanka: 4 009,92 zł. Rok 2015 koszt wynosił  

440 427,21 zł przy liczbie wychowanków 81, średnia na 1 wychowanka : 5 486,74 zł. 

W założeniu przyjętym, że na ten rok mamy 11 wychowanków w zakładanym budżecie wynosi: 

354 066 zł, przy 45 wychowankach 1 koszt 1 wychowanka wyniósłby: 7 868,13 zł. Miasto 

dzieciom nie robi krzywdy, należy racjonalnie myśleć i gospodarować środkami. Miasto działa 

w granicach przepisów ustawy, zapewniając dzieciom miejsce, tylko nie jest powiedziane 

czy te dzieci będą chodziły do tych oddziałów w szkołach, do których chcieliby rodzice. 

Na tę chwilę, jeżeli miasto utworzy 2 oddziały przedszkolne zabezpieczamy dzieci od 4-6 lat. 

- Radna Regina Rodzik – czy prawdą jest, że Pani Burmistrz zakazała przyjmowanie wniosków 

rodziców do SP nr 2 i ZS Nr 3? 

- Naczelnik Wydziału OS Anna Wojdyła-Pawlak – od 1 marca rusza rekrutacja szkół związana 

z zapisywaniem do kl. I i oddziałów przedszkolnych. Jeżeli dany dyrektor zapewni rodziców 

o zorganizowaniu oddziału, to jak później przekaże rodzicom, że tego oddziału nie będzie. 

- Radna Regina Rodzik – na czym będzie polegało to „rozeznanie”, jeżeli mamy zakaz 

przyjmowania wniosków? 

- radny Waldemar Chochowski – czy jest zakaz, czy go nie ma? 

- radny Andrzej Banaś – jest zakaz, czy był wydany zakaz? 

- Burmistrz Miasta – dochodzimy do absurdu, nie wiem kto rodzicom tak powiedział, to znaczy 

że Burmistrz wyciągnie konsekwencje wobec dyrektorów. Z dyrektorami przeprowadzone były 

rozmowy, aby dyrektor przekonywać rodziców i informować, w którym przedszkolu jest 

miejsce. Związki Zawodowe martwiły się o przyszłość głównie klas I. To rodzic decyduje, czy 

dziecko jest na tyle rozwinięte intelektualnie, aby poszło z programem kl. I. Będzie spotkanie 

z rodzicami i Burmistrz będzie zachęcać, aby rodzice pozostawiali dzieci w kl. I. Będzie to dla 

szkoły ekonomiczny krok a dla dziecka rozwój z pożytkiem. Jest to dobro dla naszych placówek 

oraz budżetu. Pierwsze spotkania organizowane w szkołach odbędą się w dniach : 2 marca 

w ZS Nr 3 i 3 marca w SP Nr 2. 

- radna Renata Mikusek – chciałbym, aby taką informację przygotować przed sesje w marcu. 
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- Burmistrz – na komisję, będzie przygotowana informacja. Zakres informacji proszę ustalić 

z Naczelnikiem Wydziału OS. 

- Radny Andrzej Banaś – czy jednym z punktów najbliższej sesji będzie informacja nt. oświaty 

na ternie miasta Dęblin? Ze szczególnym uwzględnieniem, o których mówiła Przewodnicząca 

KOKiKF. Jakie są limity ustawowe, a jakie limity ustaliła Burmistrz, jeśli chodzi o ilość 

oddziałów przedszkolnych i kl. I? 

- Naczelnik Wydziału OS Anna Wojdyła-Pawlak – informację o realizowanych zadaniach 

oświatowych składa się w październiku. Ustalmy, jaka to ma być informacja. Jeżeli ma to być 

informacja dot. oddziałów przedszkolnych zostanie przygotowana. Ramowe programy zakładają 

margines górny, czyli 25 dzieci w oddziale. Nie ma nigdzie w przepisach, jeżeli chodzi o 

minimum dzieci w oddziale. W tym roku obowiązują w tym roku przepisy przejściowe, które 

dotyczą szkół podstawowych. W naszym mieście ze względu na ilość mieszkańców kl. I 

powstaje od 11 uczniów w klasie. 

- radna Renata Mikusek – czyli decyzja o ewentualnym zlikwidowaniu tych oddziałów 

przedszkolnych przy szkołach, będzie należała do Rady Miasta? 

- Naczelnik Wydziału OS Anna Wojdyła - Pawlak – jeśli chodzi o likwidację, to Rada Miasta 

podejmuje uchwałę w których chciałaby zlikwidować oddział lub placówkę. Tak jak było to 

robione w przypadku SP 6 w Stawach. Zupełnie inną sytuacją jest organizowanie oddziału 

przedszkolnego w placówkach. 

 dla radnej Krystyny Mikusek 

-dokumentacja os. Jagiellońskie – p.o. Naczelnika RMI Krzysztof Kuropatwa –umowa została 

w tym tygodniu aneksowana z projektantem z jego przyczyn niezależnych. Została dokończona 

faza uzyskiwania decyzji o lokalizacji inwestycji celu publicznego. Decyzja została 

opublikowana w lutym. Przewidywany termin uprawomocnienia decyzji to 3 marzec. Dalszą 

częścią całego zadania jest uzyskanie przez projektanta pozwolenia wodno-prawnego 

na wykonanie urządzenia. Miasto czeka na warunki przyłączenia się, jeżeli chodzi o oświetlenie 

Zakładu Energetycznego. W ostatnim tygodniu wpłynęły 3 umowy. Część drogowa 

dokumentacji jest skończona. Nie ma kompletu wszystkich decyzji, żeby można było wystąpić 

z wnioskiem o pozwolenie na budowę. 

- Burmistrz – podtrzymuje swoje stanowisko, ponieważ ta dokumentacja dot. części drogowej 

jest już wykonana, będzie można zorganizować spotkanie z mieszkańcami osiedla, aby zapoznali 

się z dokumentacją. 

- naprawa dróg ul. Królowej Jadwigi i ul. Królewskiej – naprawa może nastąpić z pozyskanych 

materiałów z inwestycji. Przegląd tych dróg zostanie przeprowadzony. 

- godziny przyjazdu i odjazdu e-mki – proszę przedstawić ilość pasażerów. Radny Jerzy Sobiech 

poradził sobie z tym tematem, proszę zapytać jak to zrobił. 

 dla radnego Mariusza Ceglarskiego 

– nawierzchnia ul. Kowalskiego i ul. Urbanowicza – remont bieżący lub pozyskane materiały 

z inwestycji. 

- naprawa ul. Spacerowa – miasto wystąpi do zarządcy drogi w celu naprawy nawierzchni. 

- uprzątnięcie „górki” na osiedlu Lotnisko – pracownicy interwencyjni uprzątną teren. 

- oczyszczenie studzienki ul. Spacerowa – miasto wystąpi do MZGK Sp. z o.o., aby zostało 

zrealizowane w ramach umów wykonawczych. 

p.o. naczelnika GMK Waldemar Strigl – dopiero po oczyszczeniu piachu z dróg. 

- kałuża ul. Szpitalna – część działki należy do gminy, a druga cześć do wojska. Nie było to ujęte 

w budżecie. Pozostaje „łatanie dziury” lub pozyskanie materiałów z inwestycji. Ta odpowiedź 

jest również odpowiedzią dla radnego Waldemara Warenicy. 

 dla radnego Sławomira Chomżyńskiego 

- uprzątnięcie działki k/ dawnego Kina Twierdza oraz przy garażach - miasto wystąpi na piśmie 

w tej sprawie do zarządcy działki. Plany Agencji Mienia Wojskowego są takie, aby zbyć działki 

w drodze przetargu bez podziału. Miasto miałoby duży problem z garażami, ponieważ 

musiałoby szukać nowych miejsc dla tzw. „garażowiczy”. Do właściciela terenu należy 

usunięcie tych drzew zagrażających bezpieczeństwu. 
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 dla radnego Henryka Wiejaka – odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

 dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Michalinów Macieja Jakubika 

- wykup gruntu pod drogę osiedle Wiślana 2 - Burmistrz prosiła o sprecyzowanie zapytania 

dokładniej na piśmie. 

- zastoina wodna ul. Okrzei, ul Michalinowska – p.o. Naczelnika GMK Waldemar Strigl – 

zostanie sprawdzone i w miarę możliwości finansowych usunięte. 

- naprawa słupa z nazwą ulicy – zostanie naprawione w najbliższym czasie. 

- droga na wale os. Młynki – w ramach gwarancji usterki zostaną usunięte. 

- nawierzchnia ul. Cicha – przy zabezpieczonych środkach w budżecie lub pozyskanych 

materiałach z innych inwestycji zostanie naprawione. Miasto będzie się starało remontować 

wszystkie ulice w mieście, które tego wymagają. 

- podział miasta na dzielnice w Internecie – p.o. Naczelnika Krzysztof Kuropatwa –informacja 

jest na naszym portalu. Realizowane w ramach stałych środków i umowy. Nie było dodatkowych 

kosztów dot. aktualizacji. 

- Burmistrz – aktualizację można uzyskać ze strony internetowej miasta. 

 dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Mierzwiączka Dariusza Wojdata – przewodniczącego 

nie ma, więc nie jest zainteresowany odpowiedzią. 

 dla Przewodniczącej Osiedla 15 PP Wilków Urszuli Czarneckiej 

- podatek w I racie, a nie w IV – zgodnie z przepisami o podatkach obowiązującymi 

od 1 stycznia 2016 r., gdy kwota podatku nie przekracza 100 zł lub mniej podatek płacony jest 

jednorazowo. Kwota przewyższająca 100 zł płacona jest kwartalnie. 

 dla radnego Waldemara Chochowskiego – w uzupełnieniu, chodzi mi o „udrożnienie” chodnika, 

bo ustawienie kolejnych znaków spowoduje, że będzie jeszcze gorzej. Są wąskie chodniki, 

należałoby zabrać wszystkie słupy i postawić je na terenie spółdzielni.  

- znaki ul. Staszica – p.o. naczelnika GMK Waldemar Strigl – zaproponował umówienie się 

w terenie w celu ustalenia zmiany postawienia znaków, tak aby było to zgodne z przepisami. 

 

Ad. pkt 9. Zatwierdzenie protokołu z XIX sesji RM 

 

Przewodniczący RM poinformował, że nie wpłynęły uwagi ani wnioski do protokołu z XIX sesji 

Rady Miasta, więc przystąpiono do jego zatwierdzenia. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.: „Za” przyjęciem protokołu było 14 głosów. 

 

Rada Miasta przyjęła protokół z XIX sesji Rady Miasta. 

 

 

Ad. pkt 10. Zamknięcie XX sesji RM 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar 

Chochowski zamknął XX sesję Rady Miasta. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Magdalena Krasuska 

 

 

 


